
 
 
 

Møteprotokoll 
 

Utvalg: Formannskapet 
Møtested: Formannskapssalen 
Dato: 02.12.2024 
Tid: Kl. 16:00 

 
 

Følgende medlemmer møtte Parti 
Jarle Nilsen AP 
Ruth Mariann Hop AP 
Angela Stelander FRP 
Rune Midtun FRP 
Leiv Arne Marhaug H 
Johannes Magne Sivertsen INP 
Helge Thorheim KL 
Lillian Levik Løndalen KL 
May Synnøve Rygh KRF 
Tor Asle Grønningen SP 
Hilde Karine Slotnes SV 

 
 
 
 

Møtenotater: 
Møtet ble åpnet med navneopprop v/leder av politisk sekretariat.  
 
 
Møteleder foreslo følgende til å underskrive protokollen sammen med møteleder:  
Jarle Nilsen(Ap) og Lillian Levik Løndalen (KL).  
 
Forslaget enstemmig vedtatt.  
 
Innkalling godkjent. Saker meldt under eventuelt. Ordfører foreslo at sak 107/24 
"Handlingsprogram 2025-2028 med budsjett og økonomiplan" ble behandlet etter sak 100/24 
"Oversendelsesforslag fra kommunestyret 11.11.2024". Sakliste med ordførers forslag til vedtak 
enstemmig vedtatt.  
 
Innledningsvis ble følende sak krysset ut (det vil si vedtatt i tråd med innstilling):  
104/24 "Strukturendringer barnehagesektoren". 
 
Møteslutt: 18:40  
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Sakliste 
Sak nr. Sakstittel  
099/24 Oversendelsesforslag fra kommunestyret 14.10.2024 

 

100/24 Oversendelsesforslag fra kommunestyret 11.11.2024 
 

101/24 Framtidig legevakt for Karmøy kommune 
 

102/24 Samordning av ambulerende tjenester 
 

103/24 Gjennomgang av institusjonenes kjøkkenvirksomhet 
 

104/24 Strukturendringer barnehagesektoren 
 

105/24 Utredning 1-10 skole i Skudeneshavn 
 

106/24 Bypakke Haugesund og fastlands-Karmøy - Handlingsprogram 
2025-28 

 

107/24 Handlingsprogram 2025-2028 med budsjett og økonomiplan 
 

108/24 Kommuneplanens arealdel 2023-2032 - Siling av innspill i tråd 
med fastsatt planprogram 

 

109/24 Samlesak for referatsaker 
 

197/24 Høring - endringer i forskrift om midler til investering og 
bedriftsutvikling i landbruket 

 

198/24 Høring - endringer i forskrift om sosiale tjenester for personer 
uten fast bopel i Norge 

 

199/24 Høring - Forslag til endringer i Lov om folkehelsearbeid 
(folkehelseloven) 

 

200/24 Høring - forslag til ny ordning for gjeldssletting i distrikta og 
styrka gjeldssletting i Finnmark og Nord-Troms 

 

201/24 Høring - fysisk aktivitet i forebygging og behandling - anbefaling 
om fysisk aktivitet ved depresjon (Korrigert lenke) 

 

202/24 Høring - Kompetansekrav for leger i kommunale helse- og 
omsorgstjenester 

 

203/24 Høring - NOU 2024: 19 Ny boligleielov 
 

204/24 Høring - NOU 2024:17 Kommersielle og ideelle aktørers rolle i 
fellesskapets velferdstjenester 

 

205/24 Til uttalelse - Oppdatert trasé - delstrekk 3 - Vormedal - Vestre 
Bokn - Rogaland - Norske Fibre sjøkabel (fiber) søknad Bergen - 
Oslo 

 

206/24 Høring - Pilotering av ambulant spesialisthelseteam til barn og 
unge med høy risiko for å skade andre 

 

207/24 Høring - rundskriv legemiddelhåndtering 
 

208/24 Høring – utkast til oppdatert hjernehelsestrategi 
 

209/24 Høring av forslag til endringer i privatskoleloven 
(overtredelsesgebyr mv.) 

 

210/24 Høring av forslag til forskrift om forbud mot bruk av fossile 
brensler til indirekte fyring i industrien fra 2030 

 

211/24 Høring av forslag til nye tilskuddsregler for private barnehager 
 

212/24 Høring NOU 2024 - Balansert oppvekst i skjermens tid 
 

213/24 Høringsnotat om forslag til lov om besøksbidrag 
 

214/24 Søknad om støtte til fyrverkeri nyttår 2024 
 

215/24 Vedrørende høring - Lovfesting av tingrettene og deres faste 
rettssteder 

 

216/24 Protokoll fra møte i Haugalandsrådet 25.oktober 2024 
 

217/24 Protokoll fra representantskapsmøte for Haugaland brann og 
redning iks 08.11.2024 
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218/24 Innkalling til ekstraordinær generalforsamling i Norwegian 
Offshore Wind AS (tidl Marin Energi Testsenter AS) 29.11.2024 

 

110/24 Samlesak for spørsmål 
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099/24 Oversendelsesforslag fra kommunestyret 14.10.2024 
 

 
Følgende to oversendelsesforslag ble oversendt formannskapet i kommunestyret 14.10.2024:  
 
1. Oversendelsesforslag fremsatt av Nilsen (Ap) under sak 80/24 «Budsjettoppfølging 2. tertial 
2024 – drift, investering, finans- og gjeldsforvaltning 
 
Punkt nr. 2 (tilleggsforslaget) i vedtak fra formannskapet endres til et oversendelsesforslag og 
sendes til formannskapet for realitetsbehandling.  
 
Forslaget om å oversende tilleggsforslaget fra formannskapet tilbake til formannskapet, som 
fremsatt av Nilsen (Ap) ble vedtatt med 25 stemmer mot 19 stemmer (FrP 9, KL 5, INP 4, UA 1). 
 
Følgende tilleggsforslaget ble dermed sendt tilbake til formannskapet:  
 
«Man noterer seg at kommunedirektøren arbeider med innsparings tiltak i flere områder. Noen av 
endringene krever nye vedtak i formannskap og kommunestyret. Det er i dag vanskelig og se 
helheten i arbeidet.  
 
Forslag til vedtak: Kommunedirektøren bes fremlegge et totalt oppsett innen alle tjeneste områder 
med innsparing med tall og grunngir mulig innsparing. Bemanning og eventuell omstrukturering av 
administrasjon tas med i oversikt.  
Selvkost området samt ikke lovpålagte tjenester skilles ut i oversikt. Investering og drift skilles i 
oppsett. S 
Ny sak med ønsket endring i tjenesteyting samt investering legges frem for formannskap og 
kommunestyret. Kommunedirektøren kommer med en plan ihht. Devold rapporten og nylig KS tall 
der man skal nedbemanne organisasjonen.  
Før sak om innsparing er vedtatt så ber man kommunedirektøren innføre Ansettelsesstopp i 
administrasjon, ledere og mellomledere. Vikarbruk og konsulentbruk skal godkjennes på 
etatsjefsnivå.» 
 
 
 
2. Oversendelsesforslag fremsatt av Hult (Sp) under sak 88/24 «Samlesak for spørsmål»  
 

1. Kommunestyret ber administrasjonen om å utarbeide et forslag for utarbeidelse av 
nødvendige reguleringsplaner for kommunale næringsområder hvor det er avvik mellom 
kommunedelplaner og gamle reguleringsplaner/plankrav 

2. Bygnes næringsområde, hvor det er avsatt 90 dekar til detaljhandel i kommunedelplan, 
utføres nødvendig regulering for å få etablering i gang så fort som mulig.  

3. 3. Kostnadene dekkes av kommunen gjennom salg av næringstomter, men nå tas 
kostnaden gjennom kommunens disposisjonsfond for å få fortgang.  
 
Bakgrunn for saken  
Det var nylig oppe en sak i HTM der en aktør ønsket å etablere dagligvareforretning på 
Bygnes. Etableringen var i området hvor det er avsatt til detaljhandel etter kompromiss 
med Statsforvalter i 2019.  

Aktøren søker da dispensasjon fra plankrav for å komme i gang med etableringen. 
Administrasjonen står på sitt og det kan gå årevis før vi får høyst etterlengtet 
etablering av nye bedrifter i området, som vil skape mer handel og inntekter til 
kommunen  
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Momenter fra klagen til tiltakshaver 
 
At en dispensasjon vil vanskeliggjøre en planprosess, og binder opp framtidig 
planlegging, er vi bare delvis enig i. Først og fremst er det uklart hvem som evt. skal 
regulere dette området, når det for det meste er utbygd og i full drift. Det har fra 
kommunens side ikke vært mulig å få noe veiledning på om det er forventet en 
områderegulering, eller en detaljplan, ei heller i hvor stort område en detaljplan må 
omfatte. Dette utgjør en stor forskjell for en grunneier som evt skal ta fatt på en 
reguleringsplan for å få utviklet sin egen eiendom. Det er krevende å igangsette en 
planprosess på vegne av andre grunneiere. I verste fall kan dette føre til at 
eiendommer blir stående uten drift, noe som er tilfellet for bygningen på omsøkte 
eiendom.  
 
Vi opplever at planleggingen av næringsområdet på Bygnes tar for lang tid, når det fra 
kommunens side ikke blir tatt stilling hvilken næring man faktisk ønsker skal inn. Det 
framstår litt tilfeldig hvilken type detaljhandel som slipper igjennom. Samtidig er det er 
krevende for èn grunneier å regulere et næringsfelt som er i full drift med etablerte 
næringsvirksomheter på alle kanter.  
 
Videre er det krevende å holde liv i og utvikle egen næringseiendom, når den først har 
vært gjennom en årelang båndlegging ifbm hensynssone for utvidelse av fylkesveien, 
for så å ha blitt underlagt et plankrav, når eiendommen har vært regulert og bebygd 
siden 80-tallet. 
 
En ny reguleringsplan for alle eiendommene innenfor FN/03 og FN/01, vi ikke kunne 
endre på den etablerere driften i planområdet, så lenge eiendommene er bebygd og i 
drift. Et endret formål vil først få noen konsekvens når bygninger skal rives, eller nye 
tiltak skal tilføres eiendommene.  
 
Oversendelsesforslaget fremsatt av Hult (Sp) ble oversendt formannskapet. 

 
 
02.12.2024 Formannskapet 
 
Behandling 

 
1. Oversendelsesforslag fremsatt av Nilsen (Ap) under sak 80/24 «Budsjettoppfølging 2. tertial 
2024 – drift, investering, finans- og gjeldsforvaltning 
 
Nilsen (Ap) viste til at dette oversendelsesforslaget allerede er ivaretatt gjennom 
budsjettprosessen, og følgelig bør avvises. Formannskapet tilsluttet seg dette.  
 
 
2. Oversendelsesforslag fremsatt av Hult (Sp) under sak 88/24 «Samlesak for spørsmål» 
 
Thorheim (KL) foreslo at forslaget ble oversendt kommunedirektør med anmodning om å komme 
tilbake med sak. 
 
Hop (Ap) foreslo at formannskapet anmodet kommunedirektør om å gå i dialog med utbygger for 
å finne en alminnelig løsning.  
 
Alle representantene tilsluttet seg forslaget fra Hop (Ap). 
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Oversendelsesforslaget ble enstemmig oversendt kommunedirektør med en anmodning om å gå i 
dialog med utbygger for å finne en løsning.  
 

 
FSK - 099/24 Vedtak: 

Oversendelsesforslag 1 ble enstemmig avvist da det ikke er relevant lengre.  
 
Oversendelsesforslag 2 ble oversendt til kommunedirektør med en anmodning om å gå i dialog 
med utbygger for å finne en alminnelig løsning.  

 
 
 

100/24 Oversendelsesforslag fra kommunestyret 11.11.2024 
 

 
Følgende oversendelsesforslag ble vedtatt oversendt formannskapet i kommunestyret 11.11.2024:  
 
1. Oversendelsesforslag fremsatt av Thorheim (KL) under sak 97/24 «Samlesak for spørsmål» 
 
Åkrehamn Kystmuseum henvendte seg med brev av 13.3.24 til Kommunen med innspill til  
pågående arbeid med revisjon av kommuneplanen. E-posten ble også sendt til Formannskapets  
medlemmer. Museet eier Boktavegen 17 (Museumsbygningene) samt gnr/bnr 13/538  
(Finklalandet). 
Museet orienterte i sin henvendelse til Kommunen/Formannskapet om at reguleringsprosessen  
med å tilrettelegge forbindelse mellom områdedet der museumsbygget er og Finklalandet hadde  
stoppet opp «etter negative tilbakemelding fra kommunens naturforvalter». 
På bakgrunn av henvendelsen fra Stiftelsen Åkrehamn Kystmuseum, tok undertegnede saken opp i  
Formannskapet den 8.4.24 og foreslo at Kommunedirektøren sammen med Formannskapets  
utvalg for kommuneplanens arealdel skulle bidra til at arealanvendelsen for 13/538 (Finklalandet)  
ble endret tilbake fra LNF til område for Almennyttige formål. 
 
Formannskapet realitetsbehandlet innspillet og gjorde følgende vedtak: 
1. Formannskapet viser til henvendelsen fra Åkrehamn Kystmuseum av 13.3.24 og vil støtte  
tankene som museet har vedr tiltak på sine eiendommer Boktavegen 17 samt 13/538, noe som  
anses å være tiltak av almennyttige formål. 
2. Formannskapet ber Kommunedirektøren, sammen med Formannskapets utvalg for  
kommuneplanens arealdel, medvirke til at arealanvendelsen for 13/538 blir endret fra LFN-område  
til område for Almennyttige formål. 
 
Spørsmål til ordfører: 
1. Hva er status i arbeidet med å følge opp saken som Formannskapet gjorde vedtak om? 
2. Hva er grunnen til at saken ikke ennå er forelagt for Formannskapets utvalg for  
kommuneplanens arealdel? 
 
Enstemmig oversendt formannskapet. 
 
2. Oversendelsesforslag fremsatt av Thorheim (KL) under sak 97/24 «Samlesak for spørsmål» 
 
Med brev av 31.10.2018 sendte RH Oppmåling på vegne av eieren av Stongvegen 140, Åkrehamn –  
Gnr/bnr 15/1644 mfl en anmodning om forhåndskonferanse for å diskutere mulighetene for å  
foreta en endring av Plan 228 – Stong – Årabrot i Karmøy kommune 
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Tanken bak anmodningen var å få en bedre utnyttelse/anvendelse av området og skape en mykere  
overgang fra boligområde til industri da dette vil medføre et finere miljø langs Stongveien. Ønsket  
var å tilrettelegge for kombinerte arealmål hvor man kan ha butikk og lager i underetasje,  
kombinert med bolig areal i øvrige etasjer. 
 
Det er nå gått 6 år siden henvendelsen fra RH Oppmåling, og eieren av arealet dette gjelder ønsker  
tilbakemelding hvorvidt innspillet er interessant i plansammenheng slik dette er formulert i  
henvendelsen fra RH Oppmåling på vegne av eieren. 
RH Oppmåling har for øvrig sendt inn samme forslaget til prosessen med den nye kommuneplanen  
som er under arbeid som ble tatt opp i 2018. 
 
Spørsmål til ordfører: 
Vil ordføreren ta initiativ til å få fortgang i prosessen med å gi planfaglige merknader til det  
fremsatte forslaget om planendring av Plan 228 – Stong – Årabrot? 
Vil ordføreren ta initiativ til etablering av rutiner for rask tilbakemelding på forespørsler fra  
innbyggere/næringslivet i Karmøy kommune? 
 
Enstemmig oversendt formannskapet 
 
 
 
3. Oversendelsesforslag fremsatt av Gaard (FrP) under sak 97/24 «Samlesak for spørsmål» 
 
Eldreklynger- oversendelsesforslag. 
 
Etablering av eiendomsselskap- privat offentlig samarbeid. 
 
Karmøy kommune har utfordringer som dagens modell ikke møter. De eldre og unge blir stående  
utenfor boligmarkedet eller bor i gamle eller ikke hensiktsmessige boliger. 
 
De eldre bor spredt rundt i egne eller leide boliger, som ofte ikke er hensiktsmessige med hensyn 
til  
funksjonalitet, og det er stor ensomhet i gruppen. Formålet med eiendomsselskapet er å bygge  
leiligheter/boliger som er tilpasset funksjonssvikt og skal ligge sentralt i by eller bygd. Ved å bygge  
flere sammen med felles gang og oppholdsrom vil man også ivareta et sosialt behov og gjøre de  
eldre mer selvhjulpne. 
 
Størrelsene på leilighets-klyngene kan være 40 til 60 (antall leiligheter) eller tilpasset slik at  
hjemmetjenesten kan bemanne dem med hjelpere som kan arbeide der et helt skift, d.v.s. man tar  
bort kjøringen. Dette vil også gi miljøgevinst i.h.h.t. FNs bærekraftmål. Det bør være kontor til  
hjemmetjenesten i klyngen. 
 
Det kan med fordel bygges rom som pårørende kan leie ved besøk av den eldre. 
 
Leilighetene skal både kunne eies og leies. Seniorirer med funksjonssvikt skal ha prioritet. 
Eiendomsselskapet skal også utvikle boligfelter og tilrettelegge for boformer/tomter og fremme  
reguleringsplan etter Kommunens vedtatte planer. Det er intet i veien for at selskapet kan søke om  
omregulering av områder til boligformål på eget initiativ. Selskapet skal samarbeide med  
kommunen til felles beste. 
 
Karmøy kommune skal minimum eie 35% av aksjene, resten av aksjene skal eies av andre, f.eks.  
boligutbyggere. Det er intet til hinder for at mindre snekkerfirma kan delta som eiere i selskapet. 
 
Karmøy kommune skyter inn eiendom som egenkapital, etter takst. 
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Det vises ellers til orientering om eldreklynger som følger nedenfor. 
 
Det som er notert her er ikke uttømmende. 
 
Saken oversendes til formannskapet og det bes om at det fremmes sak for kommunestyret 
 
Enstemmig oversendt formannskapet 
 
 
4. Oversendelsesforslag fremsatt av Gaard (FrP) under sak 97/24 «Samlesak for spørsmål» 
 
Det vises til HHO sak 37/24, denne ble fremmet at Karmøy FrP og ble godt mottatt av et samlet  
HHO. Vi kunne ikke vedta tilleggspunktene da de hadde budsjettmessige konsekvenser, men ble  
tatt positivt imot av alle medlemmer. Punktene ble derfor lagt som et vedlegg til saken uten  
realitetsbehandling. 
 
Vi føler at sikkerhet for de ansatte er så viktig at vi ønsker å oversende saken til formannskapet slik  
at de kan be om at der fremmes sak for kommunestyret. 
 
I samme anledning har vi kommentert en del punkter i saksutredningen som mange ansatte ikke  
kjenner seg igjen i. Dette kan bety at planene og praksis ikke følger hverandre. Vi ber derfor om at  
det også blir gjennomgått og korrigert når saken kommer tilbake.  
 
tilleggsforslag sikkerhet Tor Kristian Gaard30.10.2024 
 
1) Der det kan oppstå farlige situasjoner hos alvorlig psykisk syke eller rus-avhengige skal Karmøy  
utstyre de ansatte med radiotelefon med alarm-knapp 
2) Kveld og helg og helligdager skal man være to i lag ved besøk til alvorlig psykisk syke eller 
rusavhengige. 
3) Det skal være en kontinuerlig risikovurdering med god involvering av de ansatte. 
4) Opplæring /kurs i håndtering av risikofylte situasjoner. 
5) Man skal ikke låse seg inn hos brukere selv om de har gitt tillatelse til dette, denne praksis skal  
opphøre. 
6) Iverksette faste innslag av HMS brukermøter, personal-møter og morgenmøter. 
 
Enstemmig oversendt formannskapet. 

 
02.12.2024 Formannskapet 
 
Behandling 

1. Oversendelsesforslag fremsatt av Thorheim (KL) under sak 97/24 «Samlesak for spørsmål» 
Thorheim (KL) viste til oversendelsesforslaget og spørsmålene stilt i oversendelsesforslaget.  
 
Ordfører svarte at dette er tatt inn i arbeidet med arealdelen, men er ikke satt på agendaen til 
arbeidstuvalget enda. Oversendelsesforslaget ble følgelig tatt til etterreretning.  
 
 
2. Oversendelsesforslag fremsatt av Thorheim (KL) under sak 97/24 «Samlesak for spørsmål» 
Thorheim (KL) viste til oversendelsesforslaget og spørsmålet stilt til ordfører.  
Ordfører svarte at han vil følge opp oversendelsesforslaget.  
 
3. Oversendelsesforslag fremsatt av Gaard (FrP) under sak 97/24 «Samlesak for spørsmål» 
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Oversendelsesforslaget om eldreklynger ble tatt til etterretning, da det ligger både i 
budsjettforslaget som er fremmet i dag og også som et allerede eksisterende pilotprosjekt.  
 
 
4. Oversendelsesforslag fremsatt av Gaard (FrP) under sak 97/24 «Samlesak for spørsmål» 
 
Nilsen (Ap) foreslo at forslaget ble oversendt til kommunedirektør som innspill, hvor 
kommunedirektør gjør sine nødvendige vurderinger.  
 
Forslaget fremsatt av Nilsen (Ap) enstemmig vedtatt.  

 
FSK - 100/24 Vedtak: 

1. Oversendelsesforslag fremsatt av Thorheim (KL) under sak 97/24 «Samlesak for spørsmål» 
Tatt til etterretning.  
 
2. Oversendelsesforslag fremsatt av Thorheim (KL) under sak 97/24 «Samlesak for spørsmål» 
Ordfører følger opp oversendelsesforslaget.  
 
3. Oversendelsesforslag fremsatt av Gaard (FrP) under sak 97/24 «Samlesak for spørsmål» 
Tatt til etterretning.  
 
4. Oversendelsesforslag fremsatt av Gaard (FrP) under sak 97/24 «Samlesak for spørsmål» 
Enstemmig oversendt til kommunedirektør som  innspill, hvor kommunedirektør gjør sine 
nødvendige vurderinger.  
 
 
 

 
 
 

101/24 Framtidig legevakt for Karmøy kommune 
 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Karmøy kommunestyre vedtar at:  

· Det etableres en interkommunal legevakt på fastlandssiden 
· Administrasjonen gis myndighet til å inngå forhandlinger med samarbeidskommunene og Helse 

Fonna om etablering av interkommunal legevakt 
· Investeringsmidler vil medtas i budsjett og handlingsplan for 2025-2028 

 
 
Vedtak som innstilling fra Eldrerådet - 29.10.2024 - 027/24 

Eldrerådet støtter ikke innstillingen.  
Det må bygges ut helsesenter på Vea med legesenter og legevakt og fortsette med å kjøpe 
tjenester av Haugesund kommune. KAD-sengene skal fortsatt være på Norheim sykehjem. 

 
Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg helse og omsorg - 30.10.2024 - 039/24 

1. Det skal etableres ny legevakt/legevaktsentral, som i dagens legevakt i Åkrehamn, for Karmøy 
kommune på Vea, fortrinnsvis samlokalisert med ny kasernert brannstasjon som er vedtatt bygget 
på Vea på egen tomt avsatt til dette formålet. 
2. Kommunalt legesenter som i dag er lokalisert i Veavågen, flyttes til ny legevakt og 
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samlokaliseres. 
3. Helse Fonna sin ambulansetjeneste inviteres til å samlokalisere med ny legevakt som etableres 
på Vea. 
4. Det skal i størst mulig grad ansettes leger i faste stillinger i rotasjonsordning/skift 
5. Fritaksordning for leger må opp til ny vurdering 
6. Dagens avtale med Haugesund om legevakttjenester videreføres 
7. Vedr. parkering for legevakt / legesenter vurderes dette i nær lokasjon til legevakt / legesenter, 
hvis det er behov for ytterligere parkering 
8. KAD senger opprettholdes på Norheim som i dag, men det skal tas kontakt med Haugesund 
kommune med tanke på mulig samarbeid om disse tjenestene i fremtiden. 
9. Investeringsmidler vil medtas i budsjett og handlingsplan for 2025-2028 
 

 
29.10.2024 Eldrerådet 
 
Behandling 

Lundberg foreslo: 
Eldrerådet støtter innstillingen med en interkommunal legevakt på Raglamyr og filial på Åkra/Vea. 
Stava Farbu, Bjelland, Ravnsnæs og Reiersen foreslo: 
Eldrerådet støtter ikke innstillingen. Det må bygges ut helsesenter på Vea med legesenter og 
legevakt og fortsette med å kjøpe tjenester av Haugesund kommune. KAD-sengene skal fortsatt 
være på Norheim sykehjem. 
Stava Farbu, Bjelland, Ravnsnæs og Reiersen forslag vedtatt med 4 stemmer mot 3 stemmer 
(Lundberg, Rovik og Espeland) for Lundbergs forslag som falt. 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
ELD - 027/24 Vedtak: 

Eldrerådet støtter ikke innstillingen.  
Det må bygges ut helsesenter på Vea med legesenter og legevakt og fortsette med å kjøpe 
tjenester av Haugesund kommune. KAD-sengene skal fortsatt være på Norheim sykehjem. 

 
29.10.2024 Råd for personer med funksjonsvariasjoner 
 
Behandling 
Råd for personer med funksjonsvariasjoner, foreslått av Line Vatland, Høyre 

Råd for personer med funksjonsvariasjon støtter ikke instillingen til kommunedirektør. Vi støtter 
eldrerådet sin innstilling om at det må bygges ut helsesenter på Vea med legesenter og legevakg 
og forsette med å kjøpe tjenester av Haugesund kommune. KAD-sengene skal forsatt være på 
Norheim sykehjem. 
 

 
Råd for personer med funksjonsvariasjoner støtter enstemmig eldrerådets forslag til vedtak. 

 
RPF - 032/24 Vedtak: 

Råd for personer med funksjonsvariasjoner støtter ikke innstillingen.  
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Det må bygges ut helsesenter på Vea med legesenter og legevakt og fortsette med å kjøpe 
tjenester av Haugesund kommune. KAD-sengene skal fortsatt være på Norheim sykehjem. 

 
30.10.2024 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
legevakt, foreslått av Tor Kristian Gaard, HøyreFremskrittspartiet 

Karmøy Kommune beholder dagens legevakt og det legges frem sak om oppussing/oppgradering 
av Åkra Legevakt, legevakten skal kun dekke midt- og sør-Karmøy som før. dvs alt A. 
 
Linda Moen, Kjell Henning Medhaug, Arne Ferkingstad. Karmøy Frp 

 
Fellesforslag: Arbeiderpartiet, Høyre, KrF, SP, Karmøylista og FrP, foreslått av Robin Hult, 
ArbeiderpartietUavhengigSenterpartiet 

1. Det skal etableres ny legevakt/legevaktsentral, som i dagens legevakt i Åkrehamn, for Karmøy 
kommune på Vea, fortrinnsvis samlokalisert med ny kasernert brannstasjon som er vedtatt bygget 
på Vea på egen tomt avsatt til dette formålet. 
2. Kommunalt legesenter som i dag er lokalisert i Veavågen, flyttes til ny legevakt og 
samlokaliseres. 
3. Helse Fonna sin ambulansetjeneste inviteres til å samlokalisere med ny legevakt som etableres 
på Vea. 
4. Det skal i størst mulig grad ansettes leger i faste stillinger i rotasjonsordning/skift 
5. Fritaksordning for leger må opp til ny vurdering 
6. Dagens avtale med Haugesund om legevakttjenester videreføres 
7. Vedr. parkering for legevakt / legesenter vurderes dette i nær lokasjon til legevakt / legesenter, 
hvis det er behov for ytterligere parkering 
8. KAD senger opprettholdes på Norheim som i dag, men det skal tas kontakt med Haugesund 
kommune med tanke på mulig samarbeid om disse tjenestene i fremtiden. 
9. Investeringsmidler vil medtas i budsjett og handlingsplan for 2025-2028 
 

 
Saken ble behandlet som møtets første sak.  
 
Gaard (FrP) redegjorde og ba om at sin habilitet ble vurdert. Gaard (FrP) viste til at han var både 
tillitsvalgt for ALIS og ALU og har videre vært svært involvert i legesaken. Videre mener Gaard (FrP) 
at dette har direkte konskevens for hans legevirksomhet.  
 
Gaard (FrP) fratrådte. Ferkingstad (FrP) tiltrådte.  
 
Hult (Sp) viste til habilitetsveieleder og redegjorde for at han mente Gaard (FrP) var inhabil jf. fvl. § 
6 (2).  
 
Gaard (FrP) ble enstemmig vedtatt inhabil jf. fvl. § 6 (2).  
 
Hult (Sp) fremmet følgende fellesforslag på vegne av Sp, Ap, KrF, H og KL:  
1. Det skal etableres ny legevakt/legevaktsentral, som i dagens legevakt i Åkrehamn, for Karmøy 
kommune på Vea, fortrinnsvis samlokalisert med ny kasernert brannstasjon som er vedtatt bygget 
på Vea på egen tomt avsatt til dette formålet. 
2. Kommunalt legesenter som i dag er lokalisert i Veavågen, flyttes til ny legevakt og 
samlokaliseres. 
3. Helse Fonna sin ambulansetjeneste inviteres til å samlokalisere med ny legevakt som etableres 
på Vea. 
4. Det skal i størst mulig grad ansettes leger i faste stillinger i rotasjonsordning/skift 
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5. Fritaksordning for leger må opp til ny vurdering 
6. Dagens avtale med Haugesund om legevakttjenester videreføres 
7. Vedr. parkering for legevakt / legesenter vurderes dette i nær lokasjon til legevakt / legesenter, 
hvis det er behov for ytterligere parkering 
8. KAD senger opprettholdes på Norheim som i dag, men det skal tas kontakt med Haugesund 
kommune med tanke på mulig samarbeid om disse tjenestene i fremtiden. 
9. Investeringsmidler vil medtas i budsjett og handlingsplan for 2025-2028 
Ferkingstad (FrP) foreslo følgende:  
Karmøy Kommune beholder dagens legevakt og det legges frem sak om oppussing/oppgradering 
av Åkra Legevakt, legevakten skal kun dekke midt- og sør-Karmøy som før. dvs alt A. 
 
Kommunedirektørens forslag fikk 0 stemmer og falt.  
Fellesforsalget fremsatt av Hult (Sp) ble vedtatt med 6 stemmer mot 3 stemmer for forslaget 
fremsatt av Ferkingstad (FrP) som falt.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
HHO - 039/24 Vedtak: 

1. Det skal etableres ny legevakt/legevaktsentral, som i dagens legevakt i Åkrehamn, for Karmøy 
kommune på Vea, fortrinnsvis samlokalisert med ny kasernert brannstasjon som er vedtatt bygget 
på Vea på egen tomt avsatt til dette formålet. 
2. Kommunalt legesenter som i dag er lokalisert i Veavågen, flyttes til ny legevakt og 
samlokaliseres. 
3. Helse Fonna sin ambulansetjeneste inviteres til å samlokalisere med ny legevakt som etableres 
på Vea. 
4. Det skal i størst mulig grad ansettes leger i faste stillinger i rotasjonsordning/skift 
5. Fritaksordning for leger må opp til ny vurdering 
6. Dagens avtale med Haugesund om legevakttjenester videreføres 
7. Vedr. parkering for legevakt / legesenter vurderes dette i nær lokasjon til legevakt / legesenter, 
hvis det er behov for ytterligere parkering 
8. KAD senger opprettholdes på Norheim som i dag, men det skal tas kontakt med Haugesund 
kommune med tanke på mulig samarbeid om disse tjenestene i fremtiden. 
9. Investeringsmidler vil medtas i budsjett og handlingsplan for 2025-2028 
 

 
02.12.2024 Formannskapet 
 
Behandling 
 
 

Thorheim (KL) viste til følgende forslag som allerede er innarbeidet i budsjettforslaget:  
I tråd med «alternativ 1.b» i sak 24/8435 skal Karmøy kommune etablere en ny legevakt på 
Veasletta, samlokalisert med den vedtatte kasernerte brannstasjonen på Vea. Kommunalt 
legesenter i Vea flyttes dit og samlokaliseres med legevakten, med plass til minimum fem fastleger. 
Det er svært viktig for Karmøy kommune at Helse Fonna samlokaliserer sin ambulansetjeneste med 
den nye legevakten. Det legges opp til at leger ansettes i faste stillinger med 
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rotasjonsordning/skift, og regelverket for fritaksordningen for leger skal vurderes på nytt. 
Det skal inngås en forpliktende avtale med Haugesund interkommunale legevakt (HIKLV), og 
Karmøy kommune skal søke eierskap i HIKLV for å sikre et fullverdig tilbud for Nord-Karmøy og 
Fastlands-Karmøy. Tjenesten skal organiseres som et interkommunalt selskap (IKS) og ikke baseres 
på en leiemodell. KAD-senger opprettholdes på Norheim, men samarbeid med Haugesund 
kommune om disse tjenestene skal vurderes. Investeringsmidler fra IKS-legevakt Raglamyr 
overføres til legevakten på Vea og inkluderes i budsjettet og handlingsplanen for 2025-2028. 
 
Forslaget fremsatt av Thorheim (KL), som er itråd med budsjettvedtaket, ble enstemmig vedtatt.  
 
 

 
FSK - 101/24 Vedtak: 

I tråd med «alternativ 1.b» i sak 24/8435 skal Karmøy kommune etablere en ny legevakt på 
Veasletta, samlokalisert med den vedtatte kasernerte brannstasjonen på Vea. Kommunalt 
legesenter i Vea flyttes dit og samlokaliseres med legevakten, med plass til minimum fem 
fastleger. Det er svært viktig for Karmøy kommune at Helse Fonna samlokaliserer sin 
ambulansetjeneste med den nye legevakten. Det legges opp til at leger ansettes i faste stillinger 
med rotasjonsordning/skift, og regelverket for fritaksordningen for leger skal vurderes på nytt. 
Det skal inngås en forpliktende avtale med Haugesund interkommunale legevakt (HIKLV), og 
Karmøy kommune skal søke eierskap i HIKLV for å sikre et fullverdig tilbud for Nord-Karmøy og 
Fastlands-Karmøy. Tjenesten skal organiseres som et interkommunalt selskap (IKS) og ikke baseres 
på en leiemodell. KAD-senger opprettholdes på Norheim, men samarbeid med Haugesund 
kommune om disse tjenestene skal vurderes. Investeringsmidler fra IKS-legevakt Raglamyr 
overføres til legevakten på Vea og inkluderes i budsjettet og handlingsplanen for 2025-2028. 
 

 
 
 

102/24 Samordning av ambulerende tjenester 
 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
 
 

 
Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg helse og omsorg - 30.10.2024 - 036/24 

1. Miljøarbeidertjenesten skal samordnes med somatisk hjemmetjeneste og rus- og 
psykiatritjenesten i henhold til alternativ 3. Samordningen realiseres snarest og innen 01.03.2025. 
 
2. Kommunedirektøren skal iverksette nødvendige tiltak for å sikre en smidig overgang for brukere 
og ansatte. 
 
3. Det skal gjennomføres en brukerundersøkelse våren 2026 for å evaluere brukertilfredshet. 
 
4. Ansatte skal tilbys individuelle samtaler for å finne egnet omplasseringsalternativ i den nye 
organisasjonsstrukturen. 
 
5. Brukere og pårørende i tidligere miljøarbeidertjensten skal inviteres til oppfølging samtale med 
fokus på brukermedvirkning i planen fremover. 
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29.10.2024 Råd for personer med funksjonsvariasjoner 
 
Behandling 
Angående forslag fra kommunedirektøren om "Samordning av ambulerende tjenester", foreslått av 
Lars Gunnar Oma,  

Karmøy kommune har brukt et konsulentfirma (Devold) for å se på ressursbruk i helse- og 
omsorgstjenesten.  En av sakene som er kommet opp i den forbindelse er «Samordning av 
ambulerende tjenester». Det vil si nedleggelse av miljøarbeidertjenesten til personer med 
utviklingshemming, og overføre oppgavene til ordinær hjemmetjeneste. 
Kommunen har pr i dag ei egen personalgruppe, underlagt «Bolig- og miljøarbeidertjenesten», 
som gir tjenester til hjemmeboende brukere med utviklingshemming. Dvs brukere som bor spredd 
rundt i kommunen i egne boliger/leiligheter. Altså ikke i boliger/bofelleskap der det er base med 
egen personalgruppe. 
Å avvikle miljøarbeidertjenesten er dramatisk. Miljøarbeidertjenesten sin viktigste oppgave er å 
jobbe målrettet med å tilrettelegge for mestring, selvbestemmelse og myndiggjøring. Ansatte 
består av vernepleiere og fagarbeidere, med spesiell kompetanse og interesse for å jobbe med 
personer med utviklingshemming. Den praktiske bistanden som gis handler ikke kun om å bistå 
med rengjøring, matlaging osv., slik det vil være i en ordinær hjemmetjeneste. I 
miljøarbeidertjenesten handler bistanden om planlagt målrettet miljøarbeid, med konkrete mål, 
for å gi den enkelte utviklingsmulighet og opplevelse av mestring. Miljøarbeid er det som skjer i 
samhandlingen med den enkelte, og der den enkeltes behov står i sentrum. 
Ordinær hjemmetjeneste har et annet fokus. Der handler det først og fremst om praktiske, 
nødvendige oppgaver som skal løses. De ansatte sitt fokus er å yte denne bistanden. Og 
tjenestemottakerne har i større grad innsikt i, og evne til å fremme egne behov enn det personer 
med utviklingshemming har. 
Å avvikle miljøarbeidertjenesten vil medføre en pulverisering av et fagmiljø som er bygget opp 
over tid.  Selv om de ansatte fordeles på de ulike avdelingene i hjemmetjenesten, betyr det ikke at 
kompetansen sikres videre. Brukerne får veldig mange ansatte å forholde seg til, de mister 
tryggheten som få, kjente ansikter gir. Videre rekruttering av vernefaglig kompetanse vil forsvinne. 
De færreste tar en utdanning som gir spesialkompetanse ifht utviklingshemming, for så å søke jobb 
i ordinær hjemmetjeneste. 
Miljøarbeidertjenesten har fast base på en lokalitet i kommunen. Og ja, dette betyr mye kjøring. 
Brukerne bor i hele vår langstrakte kommune.  Men det er vel ganske sannsynlig at det ligger en 
faglig vurdering bak den modellen vi har i dag. Det er bare synd at konsulentfirma sjelden kommer 
med råd basert på faglig vurdering. Pengene rår. Og Karmøy kommune vil altså ikke ta seg råd til å 
beholde en tjeneste som er til det beste for de det gjelder. 
Det samme konsulentfirma har påpekt at kommunen har mange, dyre BPA-vedtak. Om 
miljøarbeidertjenesten avvikles kan det fort bli flere som søker om BPA. BPA er en lovfesta 
rettighet som gis til de som ønsker det, og som har et hjelpebehov som oppfyller kravene. En 
uoversiktlig hjemmetjeneste, uten fokus og kompetanse på viktig miljøarbeid, vil være et dårlig 
alternativ til BPA. Og et dårlig alternativ til dagens miljøarbeidertjeneste. 
Forslaget om «Samordning av ambulerende tjenester» bør ikke vedtas!! Behold dagens 
miljøarbeidertjeneste. Vis at kommunen forstår hva som skal til for at også personer med 
utviklingshemming har rett på et verdig liv. Sats videre på en tjeneste som fremmer, ikke hemmer 
utvikling! 
Omas forslag tatt til etterretning. 
 
 
 

 
Råd for personer med funksjonsvariasjoner, foreslått av Line Vatland, Høyre 

Råd for personer med funksjonsvariasjoner støtter ikke forslaget om å slå sammen 
miljøarbeidertjenesten med somatisk hjemmetjeneste og rus- og psykiatritjenesten i henhold til 
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alternativ 3 per dags dato. Vi mener det mangler informasjon om hvorvidt denne 
omorganiseringen er det er tenkt organisert i praksis, hvor ansatte i miljøarbeidertjenesten skal 
være stasjonert, og hvorvidt en eventuell omorganisering går ut over brukerne som alle er en del 
av særlige sårbare grupper. Vi ber om at brukerundersøkelsen som er foreslått i 2026 blir gjort før 
et eventuelt vedtak om at omorganisering skal finne sted. 

 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

1. Kommunedirektøren skal iverksette nødvendige tiltak for å sikre en smidig overgang for 
brukere og ansatte. 

 
3. Det skal gjennomføres en brukerundersøkelse våren 2026 for å evaluere 

brukertilfredshet. 

 
4. Ansatte skal tilbys individuelle samtaler for å finne egnet omplasseringsalternativ i den 

nye organisasjonsstrukturen. 

 
Vatlands forslag enstemmig vedtatt. 
 

 
RPF - 031/24 Vedtak: 

Råd for personer med funksjonsvariasjoner støtter ikke forslaget om å slå sammen 
miljøarbeidertjenesten med somatisk hjemmetjeneste og rus- og psykiatritjenesten i henhold til 
alternativ 3 per dags dato. Vi mener det mangler informasjon om hvorvidt denne 
omorganiseringen er det er tenkt organisert i praksis, hvor ansatte i miljøarbeidertjenesten skal 
være stasjonert, og hvorvidt en eventuell omorganisering går ut over brukerne som alle er en del 
av særlige sårbare grupper. Vi ber om at brukerundersøkelsen som er foreslått i 2026 blir gjort før 
et eventuelt vedtak om at omorganisering skal finne sted. 

 
30.10.2024 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
Nytt.  punkt 5, foreslått av Svein Jensen, Karmøylista 

brukere og pårørende i tidligere miljøarbeidertjensnte skal inviteres til oppfølging samtale med 
fokus på brukermedvirkning i planen fremover. 

 
Kommunedirektørens innstilling:  
1. Miljøarbeidertjenesten skal samordnes med somatisk hjemmetjeneste og rus- og 
psykiatritjenesten i henhold til alternativ 3. Samordningen realiseres snarest og innen 01.03.2025. 
2. Kommunedirektøren skal iverksette nødvendige tiltak for å sikre en smidig overgang for brukere 
og ansatte. 
 
3. Det skal gjennomføres en brukerundersøkelse våren 2026 for å evaluere brukertilfredshet. 
 
4. Ansatte skal tilbys individuelle samtaler for å finne egnet omplasseringsalternativ i den nye 
organisasjonsstrukturen. 
 
Jensen (KL) fremmet følgende tilleggsforslag:  
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Brukere og pårørende i tidligere miljøarbeidertjensten skal inviteres til oppfølging samtale med 
fokus på brukermedvirkning i planen fremover. 
 
Leder forelso at innstillingen og tilleggsforslaget fra Jensen (KL) ble stemt over under ett. Forslaget 
fremsatt av leder ble vedtatt.  
Innstillingen og tilleggsforslaget fremsatt av Jensen (KL) vedtatt med 6 stemmer mot 3 stemmer 
(FrP 3).  
 

 
HHO - 036/24 Vedtak: 

1. Miljøarbeidertjenesten skal samordnes med somatisk hjemmetjeneste og rus- og 
psykiatritjenesten i henhold til alternativ 3. Samordningen realiseres snarest og innen 01.03.2025. 
 
2. Kommunedirektøren skal iverksette nødvendige tiltak for å sikre en smidig overgang for brukere 
og ansatte. 
 
3. Det skal gjennomføres en brukerundersøkelse våren 2026 for å evaluere brukertilfredshet. 
 
4. Ansatte skal tilbys individuelle samtaler for å finne egnet omplasseringsalternativ i den nye 
organisasjonsstrukturen. 
 
5. Brukere og pårørende i tidligere miljøarbeidertjensten skal inviteres til oppfølging samtale med 
fokus på brukermedvirkning i planen fremover. 
 
 

 
21.11.2024 Hovedutvalg administrasjon og likestilling 
 
Behandling 

Kommunedirektørens innstilling enstemmig vedtatt. 
 

 
HUA - 015/24 Vedtak: 

 
1. Miljøarbeidertjenesten skal samordnes med somatisk hjemmetjeneste og rus- og 

psykiatritjenesten i henhold til alternativ 3. Samordningen realiseres snarest og 
innen 01.03.2025. 
 

1. Kommunedirektøren skal iverksette nødvendige tiltak for å sikre en smidig overgang 
for brukere og ansatte. 
 

1. Det skal gjennomføres en brukerundersøkelse våren 2026 for å evaluere 
brukertilfredshet. 
 

1. Ansatte skal tilbys individuelle samtaler for å finne egnet omplasseringsalternativ i 
den nye organisasjonsstrukturen. 
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02.12.2024 Formannskapet 
 
Behandling 
      

Levik Løndalen (KL) fremmet følgende forslag som allerede er innarbeidet i budsjettforslaget:  
1. Miljøarbeidertjenesten opprettholdes. 
2. Kommunedirektøren foretar en gjennomgang av BPA ordningen. 
Forslaget fremsatt av Levk Løndalen (KL) enstemmig vedtatt.  
 
 
 
 
 

 
FSK - 102/24 Vedtak: 

 
1. Miljøarbeidertjenesten opprettholdes. 
2. Kommunedirektøren foretar en gjennomgang av BPA ordningen. 
 
 
 
 
 

 
 
 

103/24 Gjennomgang av institusjonenes kjøkkenvirksomhet 
 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
1. Kommunestyret ser behov for å endre produksjonsform og effektivisere kjøkken-driften 

samtidig som kvalitet og næringsinnhold ivaretas.  
  

2. Kommunestyret vil invitere kommuner på Haugalandet og Sunnhordaland til å etablere 
et interkommunal produksjonskjøkken for leveranser til kommunenes sykehjem, hdo, 
dagsenter og hjemmeboende. Et interkommunalt produksjonskjøkken vil bidra til 
reduserte kostnader og vil møte utfordringen med forventet underskudd på personell 
med kokkefaglig kompetanse.  Det forutsettes bemanning og drift slik dette er beskrevet 
i saksframstillingen vedrørende alternativ 4.  

  
3. Dersom andre kommuner ikke utviser interesse for et interkommunalt kjøkken, vil 

kommunestyret etablere et kok-kjølkjøkken lokalisert til Kopervik sykehjem i henhold til 
beskrivelser som framgår av alternativ 3.  

 
4. Det avsettes 0,5 mill. til planlegging av interkommunalt/kommunalt kjøkken i budsjett 

for 2025.   
 
5. Kommunestyre vil behandle investeringsbehov ved behandling av budsjett for 2026.   
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Vedtak som innstilling fra Eldrerådet - 29.10.2024 - 026/24 
1. Kommunestyret ser behov for å endre produksjonsform og effektivisere kjøkkendriften 

samtidig som kvalitet, næringsinnhold og matsikkerhet ivaretas.  
2. Eldrerådet avviser innstillingens pkt. 2 med interkommunalt produksjonskjøkken.  
3. Eldrerådet anbefaler at en forlenger dagens system med kok/serverløsning.  

Når det er presentert sikkerhet for at kok/kjølprosessen foretas på en betryggende 
måte som ivaretar matsikkerhet kan eldrerådet anbefale at kok/kjølprosess iverksettes. 
Denne produksjonen anbefales at skjer på Kopervik sykehjem eventuelt Solstein.  

4. Det avsettes 0,5 mill. til planlegging av kommunalt kjøkken i budsjett for 2025.   
5.  Kommunestyre vil behandle investeringsbehov ved behandling av budsjett for 2026.   

 
 

 
 

 
Vedtak som innstilling fra Råd for personer med funksjonsvariasjoner - 29.10.2024 - 030/24 

1. Kommunestyret ser behov for å endre produksjonsform og effektivisere kjøkkendriften samtidig 
som kvalitet, næringsinnhold og matsikkerhet ivaretas. 
 
2. Råd for personer med funksjonsvariasjoner avviser innstillingen pkt. 2 med interkommunalt 
produksjonskjøkken. 
 
3. Råd for personer med funksjonsvariasjoner ønsker en oppgradering av et kommunalt 
storkjøkken på Karmøy med kok-kjøl ordning. 
 
4. Det avsettes 0,5 mill. til planlegging av kommunalt kjøkken i budsjett for 2025. 
 
5. Kommunestyret vil behandle investeringsbehov ved behandling av budsjett for 2026. 

 
Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg helse og omsorg - 30.10.2024 - 038/24 

1. Kommunestyret ser behov for å endre produksjonsform og effektivisere kjøkkendriften samtidig 
som kvalitet og næringsinnhold ivaretas. 
2. Kommunestyret ønsker derfor å etablere et kok-server-kjøkken lokalisert til Kopervik sykehjem 
eller i eget nybygg fortrinnsvis på Bygnes. Kjøkkenet skal dimensjoneres til å servere Spanne. Kok-
kjøl i helgene, som nå videreføres 
3. Vurdere leveranse av mat til andre kommunale tjenester f. eks barnehager etc etc 
4. Det avsettes 0,5 mill. til planlegging av kommunalt kjøkken i budsjett for 2025. 
5. Kommunestyret vil behandle investeringsbehov ved behandling av budsjett for 2026. 
6. Kommunen må prioritere å få lærlinger inn i nytt storkjøkken. 
7. Andre kommuner inviteres til å være med i et storkjøkken. Administrasjonen tar kontakt med 
nærliggende kommuner. 
 
 

 
29.10.2024 Eldrerådet 
 
Behandling 

Alfred Sørbø orienterte og svarte på spørsmål. 
Eldrerådet foreslo følgende fellesforslag: 

· I kommunedirektørens forslag til vedtak pkt. 1 tilføyes ordet matsikkerhet. 
· Eldrerådet avviser innstillingens pkt. 2 med interkommunalt produksjonskjøkken. 
· Eldrerådet anbefaler at en forlenger dagens system med kok/serverløsning. 
· Når det er presentert sikkerhet for at kok/kjølprosessen foretas på en betryggende måte 
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som ivaretar matsikkerhet kan eldrerådet anbefale at  kok/kjølprosess iverksettes. Denne 
produksjonen anbefales at skjer på Kopervik sykehjem eventuelt Solstein. 

· Eldrerådet støtter innstillingens pkt. 4 unntatt ordet interkommunalt og pkt. 5. 
Eldrerådets fellesforslag enstemmig vedtatt. 
 

 
ELD - 026/24 Vedtak: 

1. Kommunestyret ser behov for å endre produksjonsform og effektivisere kjøkkendriften 
samtidig som kvalitet, næringsinnhold og matsikkerhet ivaretas.  

2. Eldrerådet avviser innstillingens pkt. 2 med interkommunalt produksjonskjøkken.  
3. Eldrerådet anbefaler at en forlenger dagens system med kok/serverløsning.  

Når det er presentert sikkerhet for at kok/kjølprosessen foretas på en betryggende 
måte som ivaretar matsikkerhet kan eldrerådet anbefale at kok/kjølprosess iverksettes. 
Denne produksjonen anbefales at skjer på Kopervik sykehjem eventuelt Solstein.  

4. Det avsettes 0,5 mill. til planlegging av kommunalt kjøkken i budsjett for 2025.   
5.  Kommunestyre vil behandle investeringsbehov ved behandling av budsjett for 2026.   

 
 

 
 

 
29.10.2024 Råd for personer med funksjonsvariasjoner 
 
Behandling 
Råd for personer med funksjonsvariasjoner, foreslått av Line Vatland, Høyre 

1. Kommunestyret ser behov for å endre produksjonsform og effektivisere kjøkkendriften samtidig 
som kvalitet, næringsinnhold og matsikkerhet ivaretas. 
 
2. Råd for personer med funksjonsvariasjoner avviser innstillingen pkt. 2 med interkommunalt 
produksjonskjøkken. 
 
3. Råd for personer med funksjonsvariasjoner ønsker en oppgradering av et kommunalt 
storkjøkken på Karmøy med kok-kjøl ordning. 
 
4. Det avsettes 0,5 mill. til planlegging av kommunalt kjøkken i budsjett for 2025. 
 
5. Kommunestyret vil behandle investeringsbehov ved behandling av budsjett for 2026. 
 
 

 
Klyve foreslo: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsvariasjoner ønsker produksjonskjøkken i alle sykehjem 
under vår forvaltning. 
For å sikre høy kvalitet på måltidene som serveres til beboerne, samt å imøtekomme 
ernæringsmessige behov, er det besluttet at alle sykehjem skal ha egne produksjonskjøkken. Dette 
vil muliggjøre tilberedning av ferske måltider, tilpasset individuelle kostbehov og preferanser. 
Vedtak: 
1. Alle sykehjem i Karmøy kommune skal innføre eller opgradere nåværende produksjonskjøkken 
innen så snart som mulig! 
2. Det skal utarbeides en plan for hvordan produksjonskjøkkenene skal etableres, og be 
kommunestyret ha egen budsjett post på dette og ressurser som kreves. 
3. Det skal legges vekt på bruk av lokale råvarer og bærekraftige løsninger i driften av 
produksjonskjøkkenene. 
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4. Det skal gjennomføres opplæring av kjøkkenpersonell for å sikre høy standard på matlaging og 
ernæring. 
Vedtaket er fattet for å forbedre mattilbudet til beboerne i sykehjemmene, og for å fremme helse 
og trivsel blant de eldre. Noe råd for mennesker med nedsatt funksjonsvariasjoner ønsker. 
Votering: 
Klyves forslag fikk 3 stemmer og falt. 
Vatlands forslag vedtatt med 4 stemmer. 
 

 
RPF - 030/24 Vedtak: 

1. Kommunestyret ser behov for å endre produksjonsform og effektivisere kjøkkendriften samtidig 
som kvalitet, næringsinnhold og matsikkerhet ivaretas. 
 
2. Råd for personer med funksjonsvariasjoner avviser innstillingen pkt. 2 med interkommunalt 
produksjonskjøkken. 
 
3. Råd for personer med funksjonsvariasjoner ønsker en oppgradering av et kommunalt 
storkjøkken på Karmøy med kok-kjøl ordning. 
 
4. Det avsettes 0,5 mill. til planlegging av kommunalt kjøkken i budsjett for 2025. 
 
5. Kommunestyret vil behandle investeringsbehov ved behandling av budsjett for 2026. 

 
30.10.2024 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
kjøkken virksomhet, foreslått av Tor Kristian Gaard, HøyreFremskrittspartiet 

Karmøy kommune etablerer kommunalt storkjøkken. 
Avdelings-kjøkken skal bestå som før. 
 
Tor Kristian Gaard, Linda Moen, Kjell Henning Medhaug, Karmøy FrP 
 

 
Forslag til vedtak fra SP, Karmøylista, Høyre, KrF, foreslått av Robin Hult, 
ArbeiderpartietUavhengigSenterpartiet 

1. Kommunestyret ser behov for å endre produksjonsform og effektivisere kjøkkendriften samtidig 
som kvalitet og næringsinnhold ivaretas. 
2. Kommunestyret ønsker derfor å etablere et kok-server-kjøkken lokalisert til Kopervik sykehjem 
eller i eget nybygg på Bygnes. Kjøkkenet skal dimensjoneres til å servere Spanne. Kok-kjøl i 
helgene, som nå videreføres 
3. Vurdere leveranse av mat til andre kommunale tjenester f. eks barnehager etc etc 
4. Det avsettes 0,5 mill. til planlegging av kommunalt kjøkken i budsjett for 2025. 
5. Kommunestyret vil behandle investeringsbehov ved behandling av budsjett for 2026. 
 

 
Tilleggspunkt, foreslått av Tor Kristian Gaard, HøyreFremskrittspartiet 

6. Kommunen må prioritere å få lærlinger inn i nytt storkjøkken 
 
Tillegsforslag, foreslått av Ragnar Løfstrøm, Arbeiderpartiet 

7. Andre kommuner inviteres til å være med i et storkjøkken. Administrasjonen tar kontakt med 
nærliggende kommuner. 
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Hult (Sp) fremmet følgende fellesforslag på vegne av Sp, KL, H og KrF:  
1. Kommunestyret ser behov for å endre produksjonsform og effektivisere kjøkkendriften samtidig 
som kvalitet og næringsinnhold ivaretas. 
2. Kommunestyret ønsker derfor å etablere et kok-server-kjøkken lokalisert til Kopervik sykehjem 
eller i eget nybygg fortrinnsvis på Bygnes. Kjøkkenet skal dimensjoneres til å servere Spanne. Kok-
kjøl i helgene, som nå videreføres 
3. Vurdere leveranse av mat til andre kommunale tjenester f. eks barnehager etc etc 
4. Det avsettes 0,5 mill. til planlegging av kommunalt kjøkken i budsjett for 2025. 
5. Kommunestyret vil behandle investeringsbehov ved behandling av budsjett for 2026. 
Gaard (FrP) fremmet følgende tilleggsforslag til forslaget fremsatt av Hult (Sp):  
6. Kommunen må prioritere å få lærlinger inn i nytt storkjøkken. 
 
Løfstrøm (Ap) fremmet følgende tilleggsforslag:  
7. Andre kommuner inviteres til å være med i et storkjøkken. Administrasjonen tar kontakt med 
nærliggende kommuner. 
 
 
Det ble enighet om at samtlige partir kunne stille seg bak forslagene som var fremsatt av Hult (Sp), 
Gaard (FrP) og Løftstrøm (Ap). Forslaget i 7 punkter ble derfor et fellesforslag på vegne av alle 
partiene i hovedutvalg helse og omsorg.  
 
Fellesforslaget fremsatt av Hult (Sp), Gaard (FrP). Løftstrøm (Ap) på vegne av alle partiene i 
hovedutvalg helse og omsorg ble enstemmig vedtatt. 
 
 
 
 
  

 
HHO - 038/24 Vedtak: 

1. Kommunestyret ser behov for å endre produksjonsform og effektivisere kjøkkendriften samtidig 
som kvalitet og næringsinnhold ivaretas. 
2. Kommunestyret ønsker derfor å etablere et kok-server-kjøkken lokalisert til Kopervik sykehjem 
eller i eget nybygg fortrinnsvis på Bygnes. Kjøkkenet skal dimensjoneres til å servere Spanne. Kok-
kjøl i helgene, som nå videreføres 
3. Vurdere leveranse av mat til andre kommunale tjenester f. eks barnehager etc etc 
4. Det avsettes 0,5 mill. til planlegging av kommunalt kjøkken i budsjett for 2025. 
5. Kommunestyret vil behandle investeringsbehov ved behandling av budsjett for 2026. 
6. Kommunen må prioritere å få lærlinger inn i nytt storkjøkken. 
7. Andre kommuner inviteres til å være med i et storkjøkken. Administrasjonen tar kontakt med 
nærliggende kommuner. 
 
 

 
02.12.2024 Formannskapet 
 
Behandling 

Midtun (FrP) viste til at også denne saken er omtalt i budsjettet.  
 
Nilsen (Ap) foreslo: 
Saken utsettes og behandles i budsjettsaken i kommunestyret 16. desember.  
 
Et enstemmig formannskapet vedtok å utsette saken til behandling av budsjettet i kommunestyret 
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16. desember. Saken behandles derfor ikke som egen sak, men inngår i budsjettet.  
 
FSK - 103/24 Vedtak: 

Saken utsettes og behandles i budsjettsaken i kommunestyret 16. desember.  
 
 
 

104/24 Strukturendringer barnehagesektoren 
 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
1. Karmøy kommunestyre vedtar at Kolnes barnehage legges ned fra og med 15.08.25. 

Beregnet innsparing utgjør 3,0 millioner kroner, helårseffekt fra og med 2028.  
 

2. Karmøy kommunestyre vedtar at Storesund barnehage legges ned fra og med 15.08.25. 
Beregnet innsparing utgjør 3,0 millioner kroner, helårseffekt fra og med 2028.  
 

3. Resterende beløp på investeringspost knyttet til oppgradering av utearealer i kommunale 
barnehager, 2,0 millioner kroner, strykes.  

 
 

 
Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg oppvekst og kultur - 30.10.2024 - 039/24 

Kommunedirektørens forslag ble nedstemt.  
 

 
30.10.2024 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 

 
Mindretall (H, V, KL, KRF) på 4 stemmer stemte for kommunedirektørens forslag til vedtak. 
Flertallet på 5 stemte mot og kommunedirektørens forslag falt.  
 

 
HOK - 039/24 Vedtak: 

Kommunedirektørens forslag ble nedstemt.  
 

 
02.12.2024 Formannskapet 
 
Behandling 

Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
FSK - 104/24 Vedtak: 

Kommunedirektørens forslag ble nedstemt.  
 

 
 
 

105/24 Utredning 1-10 skole i Skudeneshavn 
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Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak: 

Formannskapet sender sak om skolestruktur for Karmøy kommune på høring med seks ukers 
høringsfrist. 

 
Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg oppvekst og kultur - 27.11.2024 - 053/24 

Formannskapet sender sak om skolestruktur for Karmøy kommune på høring med seks ukers 
høringsfrist. 

 
27.11.2024 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 
Tilleggsforslag, foreslått av Kristian Mateo Norheim, Rødt 

Tillegg til punkt 8 - bygging av ny 1-10 skole: 
 
Annet: 
 
* Sør-Håland skole inviteres til å bli med inn i ny 1-10 skole.  
 
 

 
Kommunedirektøren sitt forslag blei einstemmig vedtatt.  
Tilleggsforslag frå Raudt framlagt i møtet av Norheim blei nedtstemt. Mindretallet på to stemmer 
(AP og R) stemte for.  

 
HOK - 053/24 Vedtak: 

Formannskapet sender sak om skolestruktur for Karmøy kommune på høring med seks ukers 
høringsfrist. 

 
02.12.2024 Formannskapet 
 
Behandling 

Innstilling fra hovedutvalg oppvekst og kultur enstemmig vedtatt.  
 

 
FSK - 105/24 Vedtak: 

Formannskapet sender følgende sak om skolestruktur for Karmøy kommune på høring med seks 
ukers høringsfrist: “Utredning 1-10 skole i Skudeneshavn” 

 
 
 

106/24 Bypakke Haugesund og fastlands-Karmøy - Handlingsprogram 2025-28 
 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
1. Kommunestyret slutter seg til Handlingsprogram 2025-28 og budsjett 2025 for Bypakke 

Haugesund og fastlands-Karmøy. 
2. Budsjettvedtak om egenandel til kommunale prosjekter gjøres i sak om kommunens 
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økonomiplan og årsbudsjett, og i tråd med handlingsprogrammet.  

 
 

 
02.12.2024 Formannskapet 
 
Behandling 

Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
FSK - 106/24 Vedtak: 

 
1. Kommunestyret slutter seg til Handlingsprogram 2025-28 og budsjett 2025 for Bypakke 

Haugesund og fastlands-Karmøy. 
2. Budsjettvedtak om egenandel til kommunale prosjekter gjøres i sak om kommunens 

økonomiplan og årsbudsjett, og i tråd med handlingsprogrammet.  

 
 

 
 
 

107/24 Handlingsprogram 2025-2028 med budsjett og økonomiplan 
 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Kommunedirektørens forslag til budsjett- og gebyrvedtak 
 
Generelle vedtak 
 

1. Kommunestyret vedtar vedlagte handlingsprogram med budsjett og økonomiplan for 
årene 2025-2028 med følgende endringer som innarbeides i budsjettskjema § 5-4. 

 

 
2. Karmøy kommune vedtar følgende finansielle måltall: 

 
a. Måltall 1: Netto driftsresultat skal være minimum 1,75 prosent brutto driftsinntekter 
b. Måltall 2: Justert lånegjeld skal ikke overstige 41 prosent av sum driftsinntekter 
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c. Måltall 3: Disposisjonsfondet bør utgjøre minimum 7,5 prosent av sum driftsinntekter, 
justert for siste års regnskapsmessige mer- eller mindreforbruk 

d. Måltallene legges til grunn som handlingsregler i kommunens budsjettarbeid. 

 
Drift vedtak 
  

3. Driftsbudsjettet vedtas etter samme mal som budsjett- og regnskapsforskriftens § 5-4 
“Bevilgningsoversikt - drift". Det vedtas et skjema “Bevilgningsoversikt - drift” som 
omhandler sentrale inntekter og utgifter og et skjema “Sum bevilgninger drift - netto 
etter §5-4 andre ledd som fordeler driftsbevilgningene til en netto ramme per 
tjenesteområde. 

  
4. Kommunedirektøren gis fullmakt til å “fryse” budsjettposter og ledige stillingshjemler, 

dersom situasjonen skulle tilsi det. 

  
5. Kommunedirektøren gis fullmakt til å korrigere budsjettposter der dette er nødvendig 

for å følge kontoplanen i Kostra. Dette skal ikke endre hensikten med budsjettposten. 

  
6. Fordelt budsjett til hovedutvalgene følger kommunens til enhver tid gjeldende 

administrative etatsstruktur.  

  
7. Kommunedirektøren gis fullmakt til å disponere tilskudd og refusjoner utover det som er 

budsjettert, til det tiltenkte formål. 

  
8. Kommunedirektøren gis fullmakt til å disponere midler fra potten «prosjektmidler 

kommunedirektør», og budsjettregulere dette til tjenestefunksjonene etter behov. 

  
9. Kommunedirektøren gis fullmakt til å foreta budsjettreguleringer innenfor rammen av 

budsjett for bosetting av flyktninger "bosettingsbudsjett", også når det går på tvers av 
tjenesteområder. 

  
10. Kommunedirektøren gis fullmakt til å foreta budsjettreguleringer innenfor rammen av 

budsjett for lærlinger, også når det går på tvers av tjenesteområder. 

  
11. Kommunedirektøren gis fullmakt til å foreta budsjettreguleringer innenfor rammen av 

budsjett for velferdsmidler, også når det går på tvers av tjenesteområder. 

  
12. Formannskapet gis fullmakt til å disponere midler innenfor det som er avsatt til 

formannskapets disposisjonspost, og budsjettregulere dette til tjenestefunksjonene etter 
behov. 
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Lønn og pensjon vedtak 
  

13. Kommunedirektøren gis fullmakt til å foreta budsjettreguleringer innenfor det som er 
avsatt til lønnsvekst i forbindelse med lønnsoppgjøret. Dette gjelder fordeling av midlene 
til tjenesteområdene i etterkant av lønnsforhandlingene. 

  
14. Kommunedirektøren gis fullmakt til å foreta budsjettreguleringer innenfor det som er 

avsatt til pensjon. Dette gjelder fordeling av pensjonskostnader, hvor forholdet mellom 
pensjonspremier på tjenestefunksjonene og premieavvik (funksjon 170) og bruk av 
premiefond (funksjon 173) kan endres betydelig gjennom året. 

  
15. Kommunedirektøren gis fullmakt til å beslutte bruken av premiefond over flere år for å 

utjevne kommunens totale pensjonskostnader over tid. Fullmakten gis 
kommunedirektøren for å sikre en ansvarlig økonomiforvaltning ved å bruke tilførte 
midler til premiefond med tanke på å få en jevn utvikling i pensjonskostnadene. 

 
Investeringsvedtak 
  

16. Kommunestyret vedtar å videreføre nåværende økonomireglement - investering uten 
endringer.  

  
17. Investeringsbudsjettet vedtas etter samme mal som budsjett- og regnskapsforskriftens § 

5-5 "Bevilgningsoversikter - investering". Det vedtas et skjema “Bevilgningsoversikter - 
investering etter §5-5 første ledd” og et skjema “bevilgningsoversikt etter §5-5 andre 
ledd”. 

  
18. Investeringsbudsjettet vedtas med en utgiftsramme per prosjekt for 2025. For flerårige 

investeringsprosjekter som ikke er løpende, vedtas det også en sum ramme for 
prosjektet, og resterende del av bevilgningen skal da tas inn i påfølgende års budsjetter i 
takt med prosjektets fremdrift. Prosjektrammen er brutto utgifter inkludert 
merverdiavgift, fratrukket inntekter som hører til prosjektet. 

  
19. Ved innkjøp under 500 000 kroner gis kommunedirektøren fullmakt til å finansiere disse 

gjennom overføring av driftsbudsjettet. Det er en forutsetning at innkjøpet er knyttet til 
samme Kostra-funksjon som det er bevilget til i driftsbudsjettet. Dette kan være aktuelt i 
tilfeller hvor det er hensiktsmessig å kjøpe større utstyr innenfor rammen av 
driftsbudsjettet, og hvor kostnad og levetid på utstyret tilsier at dette er en 
investeringsutgift i regnskapsmessig forstand.  

  
20. Kommunedirektøren har fullmakter innenfor investeringsbudsjettet i tråd med til enhver 

tid gjeldende økonomireglement investering. 

 
a. Kommunedirektøren gis fullmakt til å selge uhensiktsmessige eller overflødige 

utleieboliger. 
b. Omdisponere midler innenfor rammen av investeringsramme for “Mindre 



Side 28 av 46 
 

oppgraderinger av bygg og anlegg og universell utforming av kommunale bygg”. 
c. Inntekter fra salg av boligtomter tilføres ubundet investeringsfond. 
d. Inntekter fra salg av industrifelt tilføres ubundet investeringsfond. 

 
Skattevedtak 
  

21. I medhold av eiendomsskatteloven §§ 2 og 3 skal følgende utskrivningsalternativ 
benyttes for skatteåret 2025: Eiendomsskatteloven § 3 a): “faste eigedomar i heile 
kommunen”. 

 
a. Den generelle skattesatsen settes til 7 promille, jamfør eiendomsskatteloven § 11. 
b. Satsene differensieres ved at den sats som skal gjelde for boliger og fritidsboliger settes 

til 2,8 promille, jamfør eiendomsskatteloven § 12 a og 13. 
c. Med hjemmel i eiendomsskatteloven § 8 A-4 skal gjeldende lokale takster kontorjusteres 

med 2 prosent. 
d. For utskriving av skatt på boligeiendommer benytter kommunen Skatteetatens 

formuesgrunnlag for de boliger hvor dette er beregnet, jamfør eiendomsskatteloven § 8 
C-1. 

e. Boliger og fritidsboliger tilordnes et bunnfradrag på 600 000 kroner per boenhet, jamfør 
eiendomsskatteloven § 11. 

f. Eiendomsskatten betales i 1, 4 eller 12 terminer, jamfør eiendomsskatteloven § 25. 
g. Ved taksering og utskriving av eiendomsskatt benytter kommunen tidligere vedtatt 

skattevedtekter, jfr. eiendomsskatteloven § 10. 
h. Med hjemmel i eiendomsskatteloven § 7 bokstav a gis det fritak for eiendomsskatt for 

eiendom “…åt stiftingar eller institusjonar som tek sikte på å gagna ein kommune, eit 
fylke eller staten”. Fritaket begrenses til eiendommer eller deler av eiendommer der det 
drives ikke-kommersiell virksomhet og som arbeider innenfor livssyn, helse, sosialt 
arbeid, oppvekst, arbeidstrening, idrett og kultur. Se vedlegg Fritak etter 
eiendomsskatteloven § 7 a. 

i. Med hjemmel i eiendomsskatteloven § 7 bokstav b gis det fritak for “Bygning som har 
historisk verde”. Fritaket begrenses til bygninger som Riksantikvaren har fredet etter 
Kulturminneloven. Se vedlegg Fritak etter eiendomsskatteloven § 7 b. 

  
22. Det utlignes kommuneskatt på inntekt og formue etter høyeste sats. Maksimumssatsen 

gjelder når ikke lavere sats er vedtatt av kommunen. 

 
Lånevedtak  
  

23. Kommunestyret godkjenner låneopptak for 2025, som følger av kommunedirektørens 
forslag til investeringsbudsjett: 

 
Til finansiering av startlån                                                                      110 000 000   kroner 
Til finansiering av øvrige investeringer                                                540 973 000   kroner 
herav til VAR-investeringer                                                                    279 493 000   kroner 
herav til generelle investeringer                                                           261 480 000   kroner 
Sum låneopptak                                                                                       650 973 000   kroner 
  

24. Kommunestyret godkjenner også at det kan tas opp lån for å konvertere eldre lånegjeld 
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(refinansiering av lån), jamfør Kommunelovens § 14-14 1. ledd. For 2025 gjelder dette 
per i dag to lån på henholdsvis 304 800 000 kroner og 200 000 000 kroner, 
samt eventuelle sertifikatlån. 

  
25. Kommunestyret godkjenner at ekstraordinære innbetalinger fra låntakere av startlån i 

2024 settes av på bundet fond i 2024 og lånes ut igjen til nye lånekunder i 2025. 

  
26. Det settes av 2 200 000 kroner til tapsfond for startlån i 2025, tilsvarende 2 prosent av 

budsjettert låneopptak til startlån. Avsetningen finansieres av og beholdes på ubundet 
investeringsfond, men på en egen konto for å holde det adskilt fra resterende ubundet 
investeringsfond. Samlet saldo på tapsfondet blir da på 15 590 000 kroner. 

  
27. Karmøy kommune vedtar følgende om kommunale garantirammer: 

 
a. Karmøy kommunes rest garantiansvar skal ikke overstige 150 000 000 kroner ved 

utgangen av budsjettåret. Saldo per 31.12.2023 var 82 010 771 kroner.  
b. Formannskapet delegeres myndighet til å avgjøre saker om enkeltgarantier på inntil 

500 000 kroner innenfor totalrammen. Garantier for lån over 500 000 kroner skal 
behandles av kommunestyret. Garantier gis som selvskyldnerkausjon (garanti for 
betalingsevne og -vilje). Slike garantier inngår som en del av garantirammen nevnt i 
punkt a. 

c. Garantier der maksimumsansvaret er over 7 000 000 kroner krever statlig godkjenning 
(av statsforvalter). 

d. I tillegg kommer Karmøys kommunes andel av kommunal garanti for de interkommunale 
selskaper Karmøy er en del av. 

  
Gebyrvedtak 2025 (se også vedlegg med gebyrliste): 
 

1. Gebyrliste vedtas. Gebyrlisten inkluderer gebyrer innen:  

 
a. Barnehage, SFO, Kulturskolen 
b. Svømmehall, Bibliotek 
c. Hjemmebaserte tjenester, Trygghetsalarm, Andre tjenester innen helse og omsorg, 

Institusjonsbaserte tjenester, Kortidshjelpemidler 
d. Vann, Avløp, Renovasjon, Feietjenester, Slamtømming og Tømming 
e. Byggesak og oppmåling, Bygge- og delesaksbehandling, Oppmåling, Eierseksjonering, 

Refusjon 
f. Husleie 
g. Vigsel 
h. Tilsynsavgift 
i. Festeavgift for graver 

  
2. Kommunedirektøren gis fullmakt til å indeksregulere leiepriser, eventuelt regulere priser 

etter selvkost, som gjelder idretts- og svømmehaller. 
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3. Gebyrer innen areal og byggesak endres i tråd med gebyrlisten/forslag til lokal forskrift 
for reguleringsplan, bygge- og delesaksbehandling, oppmåling og eierseksjonering, 
landbruk og behandling av gravesøknader i kommunal veg. 

 
02.12.2024 Formannskapet 
 
Behandling 
 

Sak 107/24 ble behandlet etter sak 100/24, som vedtatt innledningsvis i møtet.  
 
Varaordfører Rygh (KrF) innledet forslaget til et omforent budsjettforslag som alle partiene i 
kommunestyret har blitt enig om. Nilsen (Ap), Thorheim (KL), Midtun (FrP), Sivertsen (INP), 
Grønningen (Sp), Hop (Ap), Levik Løndalen (KL) og Rygh (KrF) fordelte redegjørelsen av 
budsjettforslaget mellom seg.  
 
Fellesforslaget i sin helhet er følgende:  
 
 
1. Kommunestyret vedtar vedlagte handlingsprogram med budsjett og økonomiplan for årene 
2025-2028 med følgende endringer som innarbeides i budsjettskjema § 5-4. 
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2. Verbalpunkter:  
 
Karmøy kommune er i omstilling for å tilpasse ressursbruken til økonomisk vedtatte måltall. 
Pågående prosjekter i forbindelse med forbedringsarbeid og effektivisering intensiveres, slik at de 
kommunale ressursene blir brukt på en økonomisk forsvarlig måte. Hovedfokus skal være på 
organisasjonsstruktur, organisering av oppgavene, ledertetthet, arbeidstid, bemanning og 
kompetanse. 
Målsettingen er at de kommunale ressursene blir brukt mest mulig effektivt, utvikle nye 
arbeidsmetoder, stimulere til kontinuerlig forbedringskultur og sikre en forsvarlig økonomisk drift 
for fremtiden. 
Kommunestyret har tydelige forventninger til dette arbeidet som skal styres av 
kommunedirektøren. Kommunedirektøren etablerer den organiseringen som til enhver tid er 
formålstjenlig. 
 
Målsettinger og forventninger: 
- 50 årsverk reduseres innen 01.07.2025. 
- 50 årsverk reduseres i 2026.  
- Reduksjonen gjennomføres ved naturlig avgang uten at dette går vesentlig utover 
tjenesteproduksjon og kvalitet (og slik unngå oppsigelser). 
- Netto driftsutgifter for pleie- og omsorgstjenesten skal reduseres til Kostragruppe 10-nivå i løpet 
av perioden 2025-2028. Minimum 25% av reduksjonen skal tas i løpet av 2025. 
- Det innføres ansettelsesstopp der kommunen ikke trenger spisskompetanse. 
- Møtevirksomheten skal gjennomgås, og tidstyver skal identifiseres.  
- Konsulentbruk gjennomgås med mål om innsparinger.  
- Det gjennomføres en kartlegging av eksisterende kompetanse for å sikre at ansatte benyttes på 
en måte som gir best mulig ressursutnyttelse. Eksisterende personell skal omorganiseres eller 
omprioriteres til dette. 
- Det vurderes omorganiseringstiltak for å sikre at rett kompetanse er på rett plass og for å øke 
effektiviteten i hele kommunen.  
- Alle de ulike avdelinger, etater og nivåer i kommunen skal være del av effektiviseringsarbeidet. 
- Ansatte skal ha mulighet til å bidra direkte både med konkrete forslag til organisering av 
arbeidsoppgavene sine og til gjennomføringen av oppgavene. 
- Hovedutvalg administrasjon inkludert fagorganisasjonenes tillitsvalgte deltar i arbeidet. 
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Kommunedirektøren bes om å utarbeide en plan for gjennomføring av vedtaket, inkludert tidsplan 
og milepæler, og rapportere status halvårlig til formannskapet. 
 
Kommunedirektøren skal informere formannskapet minst en gang i kvartalet. 
 
Kommunal tjenestepensjon 
Karmøy kommune har i dag kommunal tjenestepensjon i Kommunal landspensjonskasse (KLP). 
Kommunestyret ønsker å vurdere alternative tilbydere av kommunal tjenestepensjon.  
Kommunestyret ber administrasjonen invitere private tilbydere av tjenestepensjon og KLP for å 
informere om deres tilbud. Kommunestyret ber administrasjonen invitere til informasjonsmøte i 
forkant av første kommunestyremøte i 2025. I etterkant av dette møtet kan det være aktuelt å be 
om en utfyllende sak. 
 
Brukerstyrt personlig assistanse 
Brukerstyrt personlig assistanse (BPA) ordningen er et lovpålagt tiltak som skal sikre likestilling og 
likeverd, der mennesker med langvarig nedsatt funksjonsevne skal få delta i samfunnet ut fra 
interesse og det en selv vil. Ordningen er rettighetsfestet. Det betyr at den som oppfyller 
kriteriene, som er yngre enn 67 år, har rett på å få den bistanden en trenger. Bestillerkontoret i 
kommunen kan, etter søknad, gjøre vedtak om det skal tildeles hjelp gjennom BPA-ordningen. 
Kommunen har årlig økt budsjettrammene til dette tiltaket. Erfaringene er allikevel at de 
økonomiske rammene avsatt til BPA-ordningen er overtrukket vesentlig. Slik kan det ikke fortsette. 
Kommunestyret ønsker å sikre et fortsatt godt tilbud, få bedre kontroll med kostnadene og gi 
brukeren større valgmulighet enn det som gjelder i dag. Kommunedirektøren bes fremme sak til 
politisk behandling der det utredes mulighet for om kommunen kan tilby BPA-tjenester i 
konkurranse med private tilbydere. 
 
Skolestruktur 
Kommunedirektøren har foreslått omfattende endringer i skolestrukturen. Kommunestyret har 
vedtatt at saken sendes på høring med ti ukers høringsfrist. Formannskapet har vedtatt en 
tilleggshøring der det vurderes en 1-10-skole i Skudeneshavn. Sak om skolestruktur skal fremmes 
til politisk behandling etter at høringsfristene er utløpt. Alle innspill som er kommet frem innenfor 
høringsfristene skal vedlegges sakspapirene. 
Uansett valg av fremtidens skolestruktur er det behov for midler til skolebygg. Kommunestyret 
setter av MNOK 33 i budsjettet for 2025 til å håndtere tilpasninger/rehabilitering/påbygg og til 
planlegging av nye skolebygg. Umiddelbart etter at skolestrukturen er vedtatt av kommunestyret, 
bes kommunedirektøren fremme sak om disponering av disse midlene. 
 
Samlokalisering av biblioteket og kulturskolen ved nye Åkra skole 
Administrasjonen får i oppdrag å utrede muligheten for å flytte biblioteket og kulturskolen i Åkra 
til den nye skolen som skal bygges ved idrettshallen i Åkra. Utredningen skal vurdere de praktiske, 
økonomiske og samfunnsmessige konsekvensene av en slik samlokalisering. 
En slik løsning kan styrke Åkra som et kultur- og utdanningssenter ved å legge til rette for bedre 
sambruk av lokaler, ressurser og infrastruktur. Dette kan skape et levende, aktivt og inkluderende 
miljø for både skoleelever, kulturskoleelever og lokalsamfunnet. 
Samlokaliseringen kan også gi økt synlighet og tilgjengelighet for tilbudene til biblioteket og 
kulturskolen, samtidig som den fremmer samarbeid mellom ulike aktører innen utdanning og 
kultur. Ved å samle disse funksjonene på ett sted, kan kommunen oppnå en mer effektiv 
ressursutnyttelse. 
 
Karmøy kommune skal ha en god legevakttjeneste med likeverdig tilbud for hele kommunen 
I tråd med «alternativ 1.b» i sak 24/8435 skal Karmøy kommune etablere en ny legevakt på 
Veasletta, samlokalisert med den vedtatte kasernerte brannstasjonen på Vea. Kommunalt 
legesenter i Vea flyttes dit og samlokaliseres med legevakten, med plass til minimum fem 
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fastleger. Det er svært viktig for Karmøy kommune at Helse Fonna samlokaliserer sin 
ambulansetjeneste med den nye legevakten. Det legges opp til at leger ansettes i faste stillinger 
med rotasjonsordning/skift, og regelverket for fritaksordningen for leger skal vurderes på nytt. 
Det skal inngås en forpliktende avtale med Haugesund interkommunale legevakt, og Karmøy 
kommune skal søke eierskap der for å sikre et fullverdig tilbud for Nord-Karmøy og Fastlands-
Karmøy. Tjenesten skal organiseres som et interkommunalt selskap (IKS) og ikke baseres på en 
leiemodell. KAD-senger opprettholdes på Norheim, men samarbeid med Haugesund kommune om 
disse tjenestene skal vurderes. Investeringsmidler fra IKS-legevakt Raglamyr overføres til 
legevakten på Vea og inkluderes i budsjettet og handlingsplanen for 2025-2028. 
 
Aldersvennlige lokalsamfunn (eldreklynger) 
Karmøy kommune er positiv til utvikling av «eldreklynger» for å møte et økende antall eldre og 
hjelpetrengende. Karmøy kommune ser at et eiendomsselskap er formålstjenlig for å utvikle dette 
konseptet. Eiendomsselskapets form og mandat vil bli fremmet i egen sak. 
 
Kulturhus 
Karmøy kommune har vedtatt å bygge kulturhus i Kopervik til glede for hele Karmøys befolkning. 
Behovet er stort for nye lokaliteter for å ta vare på og utvikle lokale talenter, både små og store. 
Karmøy, som den 25 største kommunen i Norge, har ikke et kulturhus som har de fasiliteter som 
trengs for å øve eller fremføre kulturelle arrangementer på en god og smidig måte. 
For å tiltrekke oss nye innbyggere og holde på de vi har, trenger vi å utvikle kulturtilbudet med et 
spenn som favner flere og bedre. 
 
Kommunestyret ber administrasjonen om å utrede hvordan eksisterende bygningsmasse i 
kino/bibliotekbygget kan omgjøres til et kombinert kulturbygg med tidsmessig scenekapasitet som 
ivaretar øvingslokaler og mulighet til fremføring av kulturelle innslag av høy kvalitet. 
 
Parkeringshuset i Kopervik 
Parkeringshuset eies av Karmøy Kommune, og er i svært dårlig befatning. Konsekvensene er at 
deler av parkeringshuset er avstengt – og at området rundt paviljongen/scenen, som på mange 
måter danner sentrum i byen, er lite attraktivt. 
Begrensede parkeringsplasser er ikke bare et problem for næringsdrivende i Kopervik sentrum, 
men hemmer også aktivitetene og mulighetene for utvikling for næringslivet. 
Nødvendige reparasjoner har vært planlagt i lengre tid, og det er satt av midler i budsjettet. 
Prosjektet har imidlertid stoppet fordi kostnadene er blitt høyere enn budsjettert. Vi mener at 
reparasjon av parkeringshuset og oppgradering av området rundt paviljongen/scenen er av langt 
større betydning for trivsel og utvikling enn en mulig oppgradering av parken. Midler avsatt til 
byutvikling i Kopervik/oppgradering brukes til supplering av allerede bevilgede midler til 
oppgradering av parkeringshuset, hvis det viser seg at midlene ikke strekker til. 
Det skal ses på videreutvikling av området med mulig uterestaurant mot sjøen og andre 
muligheter for byutvikling, for å gjøre området mer attraktivt for beboere og besøkende. 
 
Næringseiendom  
Kommunestyret ber kommunedirektøren utrede hvordan kommunen best kan møte næringslivets 
behov for næringseiendom, eksempelvis ved å se på hvordan kommunens utbyggingsvirksomhet 
kan styrkes gjennom tilrettelegging av næringsarealer klare for salg og utbygging. 
 
Rekruttering av fosterheim  
Kommunestyret vedtek at det skal utformast eit prosjekt med mål om å styrke rekruttering av 
fosterheim i kommunen. Norsk Fosterhjemsforening Rogaland skal vere involvert i arbeidet. 
Kommunedirektøren har ansvaret for å utforme prosjektet med tiltak, samt gjere greie for dei 
økonomiske konsekvensane det får for kommunen. Prosjektet skal leggjast fram som politisk sak i 
kommunestyret i løp av 2025. 
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Produksjonskjøkken 
Kommunestyret ser behov for å endre produksjonsform og effektivisere kjøkkendriften for 
kommunale tjenester. Produksjonskjøkkenet skal brukes for leveranser av næringsrik og god mat 
produsert av gode råvarer til sykehjem, dagsenter, heldøgns omsorgsboliger og hjemmeboende. 
Kapasiteten ved de tre bestående produksjonskjøkkenene anses som sprengt. Den tekniske 
standarden med tanke på eksempelvis ventilasjon og kjøling varierer. Det er behov for opprustning 
og vedlikehold av bygninger og utstyr. Tilfredsstillende hygieneløsninger mangler. Per i dag har 
ikke kommunen eget diettkjøkken, slik at mat til brukere med særlige allergier må kjøpes fra 
nabokommune. 
 
Behovet for en effektivisering av kjøkkendriften er ikke bare et økonomisk spørsmål, men avspeiler 
også en forventning om at det for fremtiden vil bli krevende å rekruttere tilstrekkelig med 
personell om en ikke tilbyr et sterkt faglig miljø og moderne produksjonslokaler.  
 
Kommunedirektøren bes om å fremme en sak der formålet er å samle all middagsproduksjon til ett 
kjøkken hvor maten kokes og kjøles ned umiddelbart, for oppvarming rett før den skal spises. En 
interkommunal løsning vil være den som gir best driftsøkonomi og minst behov for 
personellressurser. Det anbefales derfor som første prioritet å etablere et kjøkken som kan 
produsere 2300 middager om dagen til Karmøy, Haugesund, Suldal, Sauda, Bokn, Tysvær, Utsira, 
Vindafjord, Etne, Sveio, Bømlo, Kvinnherad, Stord, Tysnes og Fitjar. En slik løsning antas ifølge 
utredningen å kunne medføre en besparelse for hele regionen på mer enn 12 millioner kroner i 
året. 
Dersom disse kommunene ikke er interessert i en slik løsning, mener kommunestyret at en bør gå 
videre med planer for ett kommunalt kjøkken. 
 
Fredheim sjukeheim 
Fredheim sjukeheim, som har 16 plasser, skal drives videre inntil den planlagte nye institusjonen 
med 60 plasser er etablert. 
 
Kommunedirektørens forslag fikk 0 stemmer og falt.  
Fellesforslaget fremsatt av alle partiene i formannskapet ble enstemmig vedtatt.  
 
 
 

 
FSK - 107/24 Vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar vedlagte handlingsprogram med budsjett og økonomiplan for årene 
2025-2028 med følgende endringer som innarbeides i budsjettskjema § 5-4. 
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2. Verbalpunkter:  
 
Karmøy kommune er i omstilling for å tilpasse ressursbruken til økonomisk vedtatte måltall. 
Pågående prosjekter i forbindelse med forbedringsarbeid og effektivisering intensiveres, slik at de 
kommunale ressursene blir brukt på en økonomisk forsvarlig måte. Hovedfokus skal være på 
organisasjonsstruktur, organisering av oppgavene, ledertetthet, arbeidstid, bemanning og 
kompetanse. 
Målsettingen er at de kommunale ressursene blir brukt mest mulig effektivt, utvikle nye 
arbeidsmetoder, stimulere til kontinuerlig forbedringskultur og sikre en forsvarlig økonomisk drift 
for fremtiden. 
Kommunestyret har tydelige forventninger til dette arbeidet som skal styres av 
kommunedirektøren. Kommunedirektøren etablerer den organiseringen som til enhver tid er 
formålstjenlig. 
 
Målsettinger og forventninger: 
- 50 årsverk reduseres innen 01.07.2025. 
- 50 årsverk reduseres i 2026.  
- Reduksjonen gjennomføres ved naturlig avgang uten at dette går vesentlig utover 
tjenesteproduksjon og kvalitet (og slik unngå oppsigelser). 
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- Netto driftsutgifter for pleie- og omsorgstjenesten skal reduseres til Kostragruppe 10-nivå i løpet 
av perioden 2025-2028. Minimum 25% av reduksjonen skal tas i løpet av 2025. 
- Det innføres ansettelsesstopp der kommunen ikke trenger spisskompetanse. 
- Møtevirksomheten skal gjennomgås, og tidstyver skal identifiseres.  
- Konsulentbruk gjennomgås med mål om innsparinger.  
- Det gjennomføres en kartlegging av eksisterende kompetanse for å sikre at ansatte benyttes på 
en måte som gir best mulig ressursutnyttelse. Eksisterende personell skal omorganiseres eller 
omprioriteres til dette. 
- Det vurderes omorganiseringstiltak for å sikre at rett kompetanse er på rett plass og for å øke 
effektiviteten i hele kommunen.  
- Alle de ulike avdelinger, etater og nivåer i kommunen skal være del av effektiviseringsarbeidet. 
- Ansatte skal ha mulighet til å bidra direkte både med konkrete forslag til organisering av 
arbeidsoppgavene sine og til gjennomføringen av oppgavene. 
- Hovedutvalg administrasjon inkludert fagorganisasjonenes tillitsvalgte deltar i arbeidet. 
 
Kommunedirektøren bes om å utarbeide en plan for gjennomføring av vedtaket, inkludert tidsplan 
og milepæler, og rapportere status halvårlig til formannskapet. 
 
Kommunedirektøren skal informere formannskapet minst en gang i kvartalet. 
 
Kommunal tjenestepensjon 
Karmøy kommune har i dag kommunal tjenestepensjon i Kommunal landspensjonskasse (KLP). 
Kommunestyret ønsker å vurdere alternative tilbydere av kommunal tjenestepensjon.  
Kommunestyret ber administrasjonen invitere private tilbydere av tjenestepensjon og KLP for å 
informere om deres tilbud. Kommunestyret ber administrasjonen invitere til informasjonsmøte i 
forkant av første kommunestyremøte i 2025. I etterkant av dette møtet kan det være aktuelt å be 
om en utfyllende sak. 
 
Brukerstyrt personlig assistanse 
Brukerstyrt personlig assistanse (BPA) ordningen er et lovpålagt tiltak som skal sikre likestilling og 
likeverd, der mennesker med langvarig nedsatt funksjonsevne skal få delta i samfunnet ut fra 
interesse og det en selv vil. Ordningen er rettighetsfestet. Det betyr at den som oppfyller 
kriteriene, som er yngre enn 67 år, har rett på å få den bistanden en trenger. Bestillerkontoret i 
kommunen kan, etter søknad, gjøre vedtak om det skal tildeles hjelp gjennom BPA-ordningen. 
Kommunen har årlig økt budsjettrammene til dette tiltaket. Erfaringene er allikevel at de 
økonomiske rammene avsatt til BPA-ordningen er overtrukket vesentlig. Slik kan det ikke fortsette. 
Kommunestyret ønsker å sikre et fortsatt godt tilbud, få bedre kontroll med kostnadene og gi 
brukeren større valgmulighet enn det som gjelder i dag. Kommunedirektøren bes fremme sak til 
politisk behandling der det utredes mulighet for om kommunen kan tilby BPA-tjenester i 
konkurranse med private tilbydere. 
 
Skolestruktur 
Kommunedirektøren har foreslått omfattende endringer i skolestrukturen. Kommunestyret har 
vedtatt at saken sendes på høring med ti ukers høringsfrist. Formannskapet har vedtatt en 
tilleggshøring der det vurderes en 1-10-skole i Skudeneshavn. Sak om skolestruktur skal fremmes 
til politisk behandling etter at høringsfristene er utløpt. Alle innspill som er kommet frem innenfor 
høringsfristene skal vedlegges sakspapirene. 
Uansett valg av fremtidens skolestruktur er det behov for midler til skolebygg. Kommunestyret 
setter av MNOK 33 i budsjettet for 2025 til å håndtere tilpasninger/rehabilitering/påbygg og til 
planlegging av nye skolebygg. Umiddelbart etter at skolestrukturen er vedtatt av kommunestyret, 
bes kommunedirektøren fremme sak om disponering av disse midlene. 
 
Samlokalisering av biblioteket og kulturskolen ved nye Åkra skole 
Administrasjonen får i oppdrag å utrede muligheten for å flytte biblioteket og kulturskolen i Åkra 
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til den nye skolen som skal bygges ved idrettshallen i Åkra. Utredningen skal vurdere de praktiske, 
økonomiske og samfunnsmessige konsekvensene av en slik samlokalisering. 
En slik løsning kan styrke Åkra som et kultur- og utdanningssenter ved å legge til rette for bedre 
sambruk av lokaler, ressurser og infrastruktur. Dette kan skape et levende, aktivt og inkluderende 
miljø for både skoleelever, kulturskoleelever og lokalsamfunnet. 
Samlokaliseringen kan også gi økt synlighet og tilgjengelighet for tilbudene til biblioteket og 
kulturskolen, samtidig som den fremmer samarbeid mellom ulike aktører innen utdanning og 
kultur. Ved å samle disse funksjonene på ett sted, kan kommunen oppnå en mer effektiv 
ressursutnyttelse. 
 
Karmøy kommune skal ha en god legevakttjeneste med likeverdig tilbud for hele kommunen 
I tråd med «alternativ 1.b» i sak 24/8435 skal Karmøy kommune etablere en ny legevakt på 
Veasletta, samlokalisert med den vedtatte kasernerte brannstasjonen på Vea. Kommunalt 
legesenter i Vea flyttes dit og samlokaliseres med legevakten, med plass til minimum fem 
fastleger. Det er svært viktig for Karmøy kommune at Helse Fonna samlokaliserer sin 
ambulansetjeneste med den nye legevakten. Det legges opp til at leger ansettes i faste stillinger 
med rotasjonsordning/skift, og regelverket for fritaksordningen for leger skal vurderes på nytt. 
Det skal inngås en forpliktende avtale med Haugesund interkommunale legevakt, og Karmøy 
kommune skal søke eierskap der for å sikre et fullverdig tilbud for Nord-Karmøy og Fastlands-
Karmøy. Tjenesten skal organiseres som et interkommunalt selskap (IKS) og ikke baseres på en 
leiemodell. KAD-senger opprettholdes på Norheim, men samarbeid med Haugesund kommune om 
disse tjenestene skal vurderes. Investeringsmidler fra IKS-legevakt Raglamyr overføres til 
legevakten på Vea og inkluderes i budsjettet og handlingsplanen for 2025-2028. 
 
Aldersvennlige lokalsamfunn (eldreklynger) 
Karmøy kommune er positiv til utvikling av «eldreklynger» for å møte et økende antall eldre og 
hjelpetrengende. Karmøy kommune ser at et eiendomsselskap er formålstjenlig for å utvikle dette 
konseptet. Eiendomsselskapets form og mandat vil bli fremmet i egen sak. 
 
Kulturhus 
Karmøy kommune har vedtatt å bygge kulturhus i Kopervik til glede for hele Karmøys befolkning. 
Behovet er stort for nye lokaliteter for å ta vare på og utvikle lokale talenter, både små og store. 
Karmøy, som den 25 største kommunen i Norge, har ikke et kulturhus som har de fasiliteter som 
trengs for å øve eller fremføre kulturelle arrangementer på en god og smidig måte. 
For å tiltrekke oss nye innbyggere og holde på de vi har, trenger vi å utvikle kulturtilbudet med et 
spenn som favner flere og bedre. 
 
Kommunestyret ber administrasjonen om å utrede hvordan eksisterende bygningsmasse i 
kino/bibliotekbygget kan omgjøres til et kombinert kulturbygg med tidsmessig scenekapasitet som 
ivaretar øvingslokaler og mulighet til fremføring av kulturelle innslag av høy kvalitet. 
 
Parkeringshuset i Kopervik 
Parkeringshuset eies av Karmøy Kommune, og er i svært dårlig befatning. Konsekvensene er at 
deler av parkeringshuset er avstengt – og at området rundt paviljongen/scenen, som på mange 
måter danner sentrum i byen, er lite attraktivt. 
Begrensede parkeringsplasser er ikke bare et problem for næringsdrivende i Kopervik sentrum, 
men hemmer også aktivitetene og mulighetene for utvikling for næringslivet. 
Nødvendige reparasjoner har vært planlagt i lengre tid, og det er satt av midler i budsjettet. 
Prosjektet har imidlertid stoppet fordi kostnadene er blitt høyere enn budsjettert. Vi mener at 
reparasjon av parkeringshuset og oppgradering av området rundt paviljongen/scenen er av langt 
større betydning for trivsel og utvikling enn en mulig oppgradering av parken. Midler avsatt til 
byutvikling i Kopervik/oppgradering brukes til supplering av allerede bevilgede midler til 
oppgradering av parkeringshuset, hvis det viser seg at midlene ikke strekker til. 
Det skal ses på videreutvikling av området med mulig uterestaurant mot sjøen og andre 



Side 38 av 46 
 

muligheter for byutvikling, for å gjøre området mer attraktivt for beboere og besøkende. 
 
Næringseiendom  
Kommunestyret ber kommunedirektøren utrede hvordan kommunen best kan møte næringslivets 
behov for næringseiendom, eksempelvis ved å se på hvordan kommunens utbyggingsvirksomhet 
kan styrkes gjennom tilrettelegging av næringsarealer klare for salg og utbygging. 
 
Rekruttering av fosterheim  
Kommunestyret vedtek at det skal utformast eit prosjekt med mål om å styrke rekruttering av 
fosterheim i kommunen. Norsk Fosterhjemsforening Rogaland skal vere involvert i arbeidet. 
Kommunedirektøren har ansvaret for å utforme prosjektet med tiltak, samt gjere greie for dei 
økonomiske konsekvensane det får for kommunen. Prosjektet skal leggjast fram som politisk sak i 
kommunestyret i løp av 2025. 
 
Produksjonskjøkken 
Kommunestyret ser behov for å endre produksjonsform og effektivisere kjøkkendriften for 
kommunale tjenester. Produksjonskjøkkenet skal brukes for leveranser av næringsrik og god mat 
produsert av gode råvarer til sykehjem, dagsenter, heldøgns omsorgsboliger og hjemmeboende. 
Kapasiteten ved de tre bestående produksjonskjøkkenene anses som sprengt. Den tekniske 
standarden med tanke på eksempelvis ventilasjon og kjøling varierer. Det er behov for opprustning 
og vedlikehold av bygninger og utstyr. Tilfredsstillende hygieneløsninger mangler. Per i dag har 
ikke kommunen eget diettkjøkken, slik at mat til brukere med særlige allergier må kjøpes fra 
nabokommune. 
 
Behovet for en effektivisering av kjøkkendriften er ikke bare et økonomisk spørsmål, men avspeiler 
også en forventning om at det for fremtiden vil bli krevende å rekruttere tilstrekkelig med 
personell om en ikke tilbyr et sterkt faglig miljø og moderne produksjonslokaler.  
 
Kommunedirektøren bes om å fremme en sak der formålet er å samle all middagsproduksjon til ett 
kjøkken hvor maten kokes og kjøles ned umiddelbart, for oppvarming rett før den skal spises. En 
interkommunal løsning vil være den som gir best driftsøkonomi og minst behov for 
personellressurser. Det anbefales derfor som første prioritet å etablere et kjøkken som kan 
produsere 2300 middager om dagen til Karmøy, Haugesund, Suldal, Sauda, Bokn, Tysvær, Utsira, 
Vindafjord, Etne, Sveio, Bømlo, Kvinnherad, Stord, Tysnes og Fitjar. En slik løsning antas ifølge 
utredningen å kunne medføre en besparelse for hele regionen på mer enn 12 millioner kroner i 
året. 
Dersom disse kommunene ikke er interessert i en slik løsning, mener kommunestyret at en bør gå 
videre med planer for ett kommunalt kjøkken. 
 
Fredheim sjukeheim 
Fredheim sjukeheim, som har 16 plasser, skal drives videre inntil den planlagte nye institusjonen 
med 60 plasser er etablert. 
 
 

 
 
 

108/24 Kommuneplanens arealdel 2023-2032 - Siling av innspill i tråd med 
fastsatt planprogram 
 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Formannskapet avslår de 28 arealinnspillene som er vedlagt saken, med bakgrunn i fastsatt 
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planprogram vedtatt av kommunestyret i sak 006/24, 12.02.2024. 
 

 
02.12.2024 Formannskapet 
 
Behandling 
 
 

Thorheim (KL) fremmet følgende utsettelsesforslag:  
Saken utsettes og legges frem på nytt i møte i Formannskapet 27.1.2025. 
Utsettelsesforslaget fremsatt av Thorheim (KL) ble enstemmig vedtatt.  

 
FSK - 108/24 Vedtak: 

Saken ble utsatt.  
 
 
 

109/24 Samlesak for referatsaker 
 

 
 
02.12.2024 Formannskapet 
 
Behandling 

1. Kommunedirektør viste til sak 205/24 "Til uttalelse - Oppdatert trasé - delstrekk 3 - Vormedal - 
Vestre Bokn - Rogaland - Norske Fibre sjøkabel (fiber) søknad Bergen - Oslo". Kommunedirektøren 
ønsker at man lar seg høre i den saken og ba om at høringsuttalelse ble ettersendt til 
formannskapets møte 9. desember. Formannskapet godtok ettersending av høringsuttalelse.  
 
2. Thorheim (KL) viste til sak 218/24 "Innkalling til ekstraordinær generalforsamling i Norwegian 
Offshore Wind AS (tidl Marin Energi Testsenter AS) 29.11.2024"  og etterspurte informasjon fra 
møtet. Kommunedirektør vil komme tilbake til dette.  
 
Øvrige referatsaker tatt til etterretning.  

 
 

 
 

 
 
 

197/24 Høring - endringer i forskrift om midler til investering og 
bedriftsutvikling i landbruket 
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198/24 Høring - endringer i forskrift om sosiale tjenester for personer uten 
fast bopel i Norge 
 

 
      
 
 

199/24 Høring - Forslag til endringer i Lov om folkehelsearbeid 
(folkehelseloven) 
 

 
 
 
 
 
 

200/24 Høring - forslag til ny ordning for gjeldssletting i distrikta og styrka 
gjeldssletting i Finnmark og Nord-Troms 
 

 
 
 

 
 
 
 

201/24 Høring - fysisk aktivitet i forebygging og behandling - anbefaling om 
fysisk aktivitet ved depresjon (Korrigert lenke) 
 

 
 
 
 
 
 

202/24 Høring - Kompetansekrav for leger i kommunale helse- og 
omsorgstjenester 
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203/24 Høring - NOU 2024: 19 Ny boligleielov 
 

 
 
 

 
 
 
 

204/24 Høring - NOU 2024:17 Kommersielle og ideelle aktørers rolle i 
fellesskapets velferdstjenester 
 

 
 
 

 
 
 
 

205/24 Til uttalelse - Oppdatert trasé - delstrekk 3 - Vormedal - Vestre Bokn - 
Rogaland - Norske Fibre sjøkabel (fiber) søknad Bergen - Oslo 
 

 
 
 
 
 
 

206/24 Høring - Pilotering av ambulant spesialisthelseteam til barn og unge 
med høy risiko for å skade andre 
 

 
 
 

 
 
 
 

207/24 Høring - rundskriv legemiddelhåndtering 
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208/24 Høring – utkast til oppdatert hjernehelsestrategi 
 

 
 
 

 
 
 
 

209/24 Høring av forslag til endringer i privatskoleloven (overtredelsesgebyr 
mv.) 
 

 
 
 

 
 
 
 
 

210/24 Høring av forslag til forskrift om forbud mot bruk av fossile brensler til 
indirekte fyring i industrien fra 2030 
 

 
 
 
 
 
 

211/24 Høring av forslag til nye tilskuddsregler for private barnehager 
 

 
 
 

 
 
 
 

212/24 Høring NOU 2024 - Balansert oppvekst i skjermens tid 
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213/24 Høringsnotat om forslag til lov om besøksbidrag 
 

 
 
 

 
 
 
 

214/24 Søknad om støtte til fyrverkeri nyttår 2024 
 

 
 
 

 
 
 
 

215/24 Vedrørende høring - Lovfesting av tingrettene og deres faste 
rettssteder 

 
 
 
 
 

216/24 Protokoll fra møte i Haugalandsrådet 25.oktober 2024 
 

 
 

 
 
 
 

217/24 Protokoll fra representantskapsmøte for Haugaland brann og redning 
iks 08.11.2024 

 
 

 
 
 
 

218/24 Innkalling til ekstraordinær generalforsamling i Norwegian Offshore 
Wind AS (tidl Marin Energi Testsenter AS) 29.11.2024 
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110/24 Samlesak for spørsmål 
 

 
 
02.12.2024 Formannskapet 
 
Behandling 
      

1. Thorheim (KL) stilte følgende spørsmål:  
Jeg mottok for litt siden telefon fra Torhild Kalstø som orienterte om en «fortvilet situasjon» i 
forbindelse med salg av tomter fra et område på Kalstø som hun har fått godkjent reguleringsplan 
på. 
Jeg legger ved opplisting av epostene jeg har fått av Torhild Kalstø, der disse taler for seg. 
Jeg finner opplysningene som Torhild Kalstø har gitt meg urovekkende, da det som fremgår av 
epostene tyder på dårlig kommunikasjon fra Karmøy kommune som forvaltningsmyndighet, og 
dette i særdeleshet gjelder mangel av kommunikasjon til eieren av det arealet dette gjelder når det 
her antydes arealet som reguleringsplanen dekker kan bli tilbakeført til LNF. Dette uten at eieren 
tidligere er blitt varslet om det. Det synes nå som om et mulig salg av tomt har «gått i vasken» på 
grunn av svak besvarelse fra administrasjonen ved kontakt fra mulig kjøper. 
 
SPØRSMÅL TIL ORDFØRER: 
Jeg ber ordføreren gi en grundig gjennomgang om hva som har skjedd i denne saken på 
førstkommende formannskapsmøte 
(Jeg viser til Oppsummering av eposter fra Torhild Kalstø som ble vedlagt i epost til ordføreren og 
Politisk sekretariat sendt 27.11.24) 
Ordfører svarte.  
 
 
2. Thorheim (KL) stilte følgende spørsmål:  
Jeg ber ordføreren opplyse om status (fremgang) på følgende prosjekter: 
 
- Gofarnes 
 
- Bekkjarvika 
Ordfører svarte.  
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3. Hop (Ap) fremmet følgende spørsmål:  
I oktober gikk fristen for å søke om deler av 500 millioner kroner til et forsøk med startlån, ut for 
kommunene. Regjeringen har satt av de sårt trengte midlene, og det kommer mer. I 2025 dobles 
beløpet og 1 milliard kroner settes av til formålet. Da har lånerammen til husbanken steget med ti 
milliarder kroner etter regjeringsskiftet i 2021. 
 
Husbanken åpnet i oktober for at kommuner kunne søke om å være med i ordningen og 22. 
november ble det kjent at 19 kommuner var plukket ut for å teste den nye låneordning regjeringen 
har satt i gang for å hjelpe flere inn på boligmarkedet. 
 
Forsøket legger til rette for at kommunene kan gi startlån til personer som kan håndtere lånet, men 
som ikke har fått lagt seg opp egenkapital tidligere. I denne runden var det, i vårt fylke, kun 
Stavanger som mottok midler. 
 
Allerede 6. januar åpner en ny mulighet hos Husbanken, hvor kommunene kan søke om midler. 
Arbeiderpartiet forventer da at administrasjonen legger inn en søknad slik at flere av våre 
førstegangsetablerere i Karmøy kan søke om lån via denne ordningen. 
 
Kan ordfører svare på om kommunen søkte i forrige runde, evt hvorfor ikke? Kan ordføreren 
bekrefte at det vil bli lagt inn søknad i januar? 
 
Ordfører svarte.  
 
4. Thorheim (KL) viste til følgende innsendte forslag til vedtak:  
Vedrørende SAK KST 081/24 Skolestruktur i Karmøy kommune 
 
I forbindelse med sak om skolestruktur i Karmøy kommune 14.10.2024, ble det vedtatt å sende 
forslag til skolestruktur på høring med 10 ukers frist for innspill. I debatten har det vært diskutert 
hvorvidt en bør opprettholde Ferkingstad skole som barneskole. Skolen har behov for vedlikeholds-
/rehailiteringstiltak for å tas i bruk igjen som skole. Dersom en velger å ta Ferkingstad skole fortsatt 
i bruk, bør Kommunedirektøren prioritere vedlikeholds/rehabiliteringstiltak slik at en kan ta 
skolebygget i bruk igjen høsten 2025. 
 
Forslag til vedtak: 
Når fristen på 10 uker er ute for innspill til ny skolestruktur, skal innspillene gjennomgås for å ta 
stilling til sak som fremlegges av Kommunedirektøren for behandling. Dersom det i denne 
prosessen blir vedtatt å reversere nedlegging av Ferkingstad skole, bes Kommunedirektøren om å 
prioritere arbeidet med vedlikehold/rehabilitering av skolebygget slik at dette kan tas i bruk igjen 
høsten 2025. 
 
Ordfører ba om at dette forslaget heller kommer opp når saken skal opp til behandling etter at 
høringsrunden er ferdig.  
 
5. Thorheim (KL) ba om følgende:  
Vedr Avdeling for By- og samfunnsutvikling (Europan-prosjektet og Byutviklingsprosjekter m.m.) 
Det vises til oppslag i Haugesunds Avis 30.11.2024 der det fremgår sterkt kritiske kommentarer fra 
representant for næringslivet på m.a. mangel av fremdrift og kommunikasjon i prosjektet Europan 
og byutviklingsprosjektene i kommunen generelt. Det som fremgår av artikkelen i Haugesunds Avis 
er av en såpass alvorlig art at Kommunestyret bør være kjent med saken og treffe tiltak i sakens 
anledning. 
 
Jeg ber Ordføreren besørge en full redegjørelse fra Kommunedirektørens side på kommende møte i 
Kommunestyret om utviklingen i Europanprosjektet og yutviklingsprosjektene generelt. 
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Nilsen (Ap) foreslo at det heller ble laget et notat til formannskapsmøtet 9. desember.  
 
Det ble enighet i formannskapet om at kommunedirektør legger frem et notat vedrørende dette til 
møtet 9. desember.  
 
6. Grønningen ba om følgende:  
Vi får henvendelser fra ansvarlige byggfirma og tiltakshavere som opplever at Karmøy Kommune er 
uforutsigbare og etablerer ny praksis i byggesaker uten at dette er forankret i vedtak, eller 
informert om. Man opplever også en annen praksis i Karmøy enn i tilliggende kommuner. Jeg 
ønsker ikke å dra enkeltsaker eller gå inn i disse her, men ønsker i første omgang å fremme et 
forslag om et dialogmøte mellom, byggenæring, kommunens saksbehandlere og oss politikere, 
eventuelt også inkludere landbruksnæringen. Vi ønsker alle at næringslivet skal lykkes, vi både 
ønsker og trenger nye innbyggere og vi behøver at partene samsnakkes og finner en retning 
innenfor det handlingsrommet kommunen har som forvalter av lovverket. I lys av at vi har et uttalt 
mål om å bli en mer næringsvennlig kommue - kan ordfører ta et initiativ til et slikt møte, og sette 
opp en agenda i samarbeid med partene? 
 
Ordfører svarte bekreftende på at han vil ta initativ til et slikt møte.  
 
 

 
 

 
 
 
 


